
 

Протокол 
№ 8 

Днес 29.05.2012 г. от 14.00 ч. в Заседателната зала на Младежкия дом се проведе заседание на 
Общински съвет – Монтана. 

В работата на заседанието взеха участие 31 общински съветници. От заседанието отсъстваха 
следните общински съветници: 

Д-р Людмил Джурджов 
Д-р Красимир Каменов 
В заседанието взеха участие и:  
г-н Златко Живков – Кмет на Община Монтана 
г-жа Весела Коларска – Зам.кмет на Община Монтана 
г-н Тихомир Антонов – Зам.кмет на Община Монтана  
г-н Румен Ангелов – Зам.кмет на Община Монтана  
г-н Мариус Конов – Секретар на Община Монтана 
г-жа Антоанета Коцина – Дир.Дирекция „АПИО” при Община Монтана 
г-н Деян Димитров – Дир.Дирекция „ЕИИР” при Община Монтана 
г-жа Соня Тодорова – Дир.Дирекция „ОС” при Община Монтана 
г-н Александър Герасимов – Дир.Дирекция „ХД” при Община Монтана 
Заседанието беше открито и ръководено от инж.Иво Иванов – Председател на Общински 

съвет Монтана и г-н Диман Георгиев – Зам. председател на ОбС Монтана. 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Г-н Областен управител, г-н Кмете, колеги, откривам настоящата 

сесия на ОбС Монтана. Имаме проекто Дневен ред. Трябва да кажа, че имаме внесена една 
допълнителна точка за Дневния ред, която вчера мина на ПК по Евроинтеграция, проекти и фондове. 
Тя е за кандидатстване на Община Монтана по една от оперативните програми. Това е предложение, 
на което трудно може да се откаже и аз ви предлагам тази докладна да влезе, като първа точка в 
Дневния ред, защото това ми е позицията, когато има нещо свързано с Европрограми да бъдат, като 
първа точка или челна точка в Дневния ред. Желаещи за изказване по Дневния ред? Не виждам. 
Колеги, който е „за” Докладна записка № 08-01-147, относно разработване на проект на Община 
Монтана по мярка 3.4 “Развитие на нови пазари и промоционални кампании” по Оперативна 
програма за развитие на сектор “Рибарство” 2007-2013 г, приоритетна ос 3 „Мерки от общ интерес”, 
моля да гласува 

„За” – 28,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 
Гласуваме целия Дневен ред, който става с рекордните тридесет и пет точки, който е „за” 

моля да гласува 
„За” – 28,  
„Против” – 1, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се 

ДНЕВЕН РЕД: 
1. 08-01-147/23.05.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 

относно разработване на проект на Община Монтана по мярка 3.4 “Развитие на нови пазари и 
промоционални кампании” по Оперативна програма за развитие на сектор “Рибарство” 2007-2013 г, 
приоритетна ос 3 „Мерки от общ интерес”. 

2. 08-01-146/22.05.2012г. Докладна записка от инж. Иво Цветанов Иванов – Председател на 
Общински съвет Монтана, относно избор на Заместник председател на Общински съвет Монтана. 

3. 08-01-114/11.05.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно предложения за удостояване с Почетния знак на Община Монтана. 

4. 08-01-133/14.05.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно приемане на годишен план за действие по изпълнение на Общинската стратегия за развитие 
на социалните услуги в Община Монтана за 2013 година. 

5. 08-01-135/14.05.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно създаване на звено за услуги в домашна среда, към “Домашен социален патронаж” – гр. 
Монтана 

6. 08-01-136/14.05.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно допълнение на Наредбата за определянето и администрирането на местните такси и цени на 
услуги. 
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7. 08-01-134/14.05.2012г. Докладна записка от инж. Иво Цветанов Иванов – Председател на 
Общински съвет Монтана, относно приемане решение на Общото събрание на МБАЛ „Д-р Стамен 
Илиев” АД, гр. Монтана. 

8. 08-01-143/17.05.2012г. Докладна записка от инж. Иво Цветанов Иванов – Председател на 
Общински съвет Монтана, относно даване съгласие за приемане решение на Общото събрание на 
„Топлофикация” АД, гр. Монтана. 

9. 08-01-139/14.05.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно удължаване срока на договора за възлагане на управление на Управителя на „Център по 
дентална медицина №1” ЕООД гр. Монтана. 

10. 08-01-140/14.05.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно стартиране на процедура за промяна предназначението на недвижим имот УПИ III, кв. 13 по 
кадастралния и регулационен план на с. Студено буче,  Община Монтана. 

11. 08-01-141/14.05.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно откриване процедура за приватизация на общински нежилищен имот УПИ I, кв. 90 от 
кадастралния и регулационен план на с. Студено буче. 

12. 08-01-111/11.05.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно проект за изменение на Подробен устройствен план – /ПУП/ на поземлени имоти /ПИ/ с 
идентификатор 48489.27.649, 48489.27.664 и 48489.27.3 по кадастралната карта на гр.Монтана, 
местност “Семчова круша”, с конкретно предназначение: „За съхранение и преработка на 
селскостопанска продукция”, съгласно Решение № 735 от протокол № 58/13.09.2011г. на Общински 
съвет Монтана 

13. 08-01-112/11.05.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно подробен устройствен план /ПУП/ - План за промяна предназначението и за застрояване на 
поземлен имот /ПИ/ с идентификатор 48489.4.454 по кадастралната карта на гр.Монтана, местност 
“Лазарова воденица”, с трайно предназначение на територията – земеделска, от земеделска в „За 
обществено обслужване - Автокъща” 

14. 08-01-138/14.05.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно допълнение на докладна записка № 08-01-471/ 14.03.2011 г. с дейности по третиране на 
отпадъци. 

15. 08-01-142/17.05.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно административната сграда на ул. „Извора” №1. 

16. 08-01-127/11.05.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно учредяване право на прокарване отклонения на оптична кабелна далекосъобщителна мрежа 
на “НЕТ-СЪРФ. НЕТ” гр. Монтана  

17. 08-01-128/11.05.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно учредяване право на строеж на 6 броя комуникационни шкафове на оптична кабелна 
далекосъобщителна мрежа на “НЕТ-СЪРФ. НЕТ” гр. Монтана. 

18. 08-01-129/11.05.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно даване съгласие за изработване на проект за изменение на подробния устройствен план – 
план за регулация /ПУП-ПР/, за УПИ XLVІ, кв. 5, стара промишлена зона /СПЗ/, по регулационния 
план на гр. Монтана (поземлен имот с идентификатор 48489.5.402 по КККР). 

19. 08-01-144/17.05.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно продажба на земеделски земи от Общинския поземлен фонд в землищата на с. Винище и с. 
Сумер, Община Монтана. 

20. 08-01-130/11.05.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно допълване на списъка за предоставяне на мери и пасища от общинския поземлен фонд в 
землищата на община Монтана през 2012г. 

21. 08-01-131/11.05.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно предоставяне на земеделски земи от Общинския поземлен фонд в землищата на Община 
Монтана. 

22. 08-01-115/11.05.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно продажба на имот – частна общинска собственост. 

23. 08-01-116/11.05.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно продажба на имот – частна общинска собственост. 

24. 08-01-117/11.05.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно продажба на имот – частна общинска собственост. 
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25. 08-01-118/11.05.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно продажба на имот – частна общинска собственост. 

26. 08-01-119/11.05.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно продажба на имот – частна общинска собственост. 

27. 08-01-120/11.05.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно продажба на имот – частна общинска собственост. 

28. 08-01-121/11.05.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно продажба на имот – частна общинска собственост. 

29. 08-01-122/11.05.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно продажба на имот – частна общинска собственост. 

30. 08-01-123/11.05.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно продажба на имот – частна общинска собственост. 

31. 08-01-124/11.05.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно продажба на имот – частна общинска собственост. 

32. 08-01-125/11.05.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно продажба на имот – частна общинска собственост. 

33. 08-01-126/11.05.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно прехвърляне на резервно общинско жилище в общински жилища за настаняване под наем на 
граждани с установени жилищни нужди. 

34. 08-01-132/14.05.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно молба от Десислава Замфирова  Замфирова - Николова  за опрощаване  на  дължими  суми от 
неправомерно получено парично обезщетение за отглеждане на малко дете  по чл.53 от  Кодекса за 
социално осигуряване. 

35. Питания. 
 
ТОЧКА ПЪРВА: 08-01-147/23.05.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно разработване на проект на Община Монтана по мярка 3.4 “Развитие 
на нови пазари и промоционални кампании” по Оперативна програма за развитие на сектор 
“Рибарство” 2007-2013 г, приоритетна ос 3 „Мерки от общ интерес”. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Преминаваме към обсъждане на т.1 от Дневния ред, Докладна записка 

от Кмета на Община Монтана, относно разработване на проект на Община Монтана по мярка 3.4. 
Желаещи за изказване? Аз мисля, че дължим едно изказване до толкова, до колкото само една 
комисия го е разгледала този въпрос. Така, че може би трябва да се направи едно кратко изложение 
по въпроса.  

Г-Н ТИХОМИР АНТОНОВ: У-ми г-н Председател, г-н Кмете, г-н Зам.председател, дами и 
г-да Общински съветници, внасяме тази докладна тъй като мярката беше отворена съвсем скоро и е 
нужно документацията, която е нужна за кандидатстване по тази оперативна програма ни е нужно 
съгласието на ОбС, за да може общината да кандидатства по това проекто предложение. Тя е 
насочена към сектора Рибарство. През последните няколко години на територията на общината и на 
региона има доста фирми, които се занимават с този бизнес, но тъй като към момента общините са 
бенефициенти в честа коментиране на този тип дейност, затова и ние предлагаме това нещо, като 
докладна да влезе в Дневния ред, като т.1, тя е насочена основно за сътрудничество с бизнеса. 
Общината ще коментира произведените на територията на общината продукти от аквакултура. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря на Зам.кмета. Желаещи за изказване? Не виждам. 
Прекратяване на дебатите. Който е „за” моля да гласува  

„За” – 29,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се  
Преминаваме към поименно гласуване 
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Анатолий Младенов За  Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
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Ани Стаменова За  Людмил Джурджов ---- 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински ---- 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  За  Румен Ерменков За 
Ивета Станкова  За  Светлин Гогов За 
Иво Гигов За  Светлин Николов  За 
Иво Иванов За  Станислав  Станоев За 
Илиандър Илиев ----  Стилиян Христов  За 
Илиян Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
29 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 122 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал.2 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация  

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Дава съгласие Община Монтана да кандидатства с проектопредложение по 
приоритетна ос 3 „Мерки от общ интерес” на Оперативна програма за развитие на сектор 
“Рибарство” 2007-2013 г., съфинансирана от Европейския фонд по рибарство. 

2. Дава съгласие Кметът на Община Монтана да предприеме и извърши всички 
необходими правни и фактически действия, в това число да вземе необходимите решения в 
границите на своите правомощия относно подготовката и комплектоването на проектното 
предложение, както и при провеждането на процедури по реда на ЗОП, необходими за 
кандидатстването и последващата реализация на проекта. 

3. Възлага изпълнението на горните решения на Кмета на Община Монтана. 
 
ТОЧКА ВТОРА: 08-01-146/22.05.2012г. Докладна записка от инж. Иво Цветанов Иванов 

– Председател на Общински съвет Монтана, относно избор на Заместник председател на 
Общински съвет Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Втора точка от Дневния ред е моя докладна, относно избор на 

Заместник председател на Общински съвет Монтана. Имате предложението пред вас. Желаещи за 
изказване? Г-н Станоев, заповядайте. 

Г-Н СТАНИСЛАВ СТАНОЕВ: г-н Кмете, г-н Председател, колеги, аз на този мач така 
малко в кръга на шегата бих заложил даже на точен резултат. Изказването ми обаче трябва да е по-
сериозно, защото се изказвам от името на групата на ГЕРБ. Ние достатъчно уважаваме общинския 
съветник Светлин Николов, но определено нашето мнение много отдавна е, че в тези времена втори 
заместник председател просто ни идва в повече. В крайна сметка явно г-н Кмета и Общинска 
администрация и председателя и останалите групи са решили, че добре се справяме с приватизацията 
и можем да си позволим още един Зам.председател. Така че от името на групата на ГЕРБ аз казвам, че 
ние не сме съгласни и сме против това да има втори заместник.  

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря на г-н Станоев. Други желаещи за изказване? Не виждам. 
Прекратяване на дебатите. Който е „за” прекратяване на дебатите моля да гласува 

„За” – 27,  
„Против” – 0, 
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„Въздържали се” – 0 
Приема се  
Трябва да изберем комисия по избора. Аз проведох консултации с групите. Имаме една 

традиционна комисия, която явно е доволна от предишната работа с предишните избори. Имаме и 
ротационен принцип на председателите. Затова традиционната комисия е Крум Милетиев, Ани 
Стаменова и Радостина Чернева и предлагам Председател този път да бъде Крум Милетиев. Други 
предложения има ли? Това ще бъде комисията и по следващата точка трета. Предлагам да гласуваме 
тази комисия с председател Крум Милетиев. Който е „за” моля да гласува 

„За” – 29,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се  
Гласуването според Правилника е тайно, направени са бюлетини, бюлетините имат едно име 

на г-н Светлин Николов и ако го подкрепите с ясен знак се обозначава предпочитанието. Още нещо, 
което предложи комисията - ще извиква съветниците по име.  

ПРОВЕЖДА СЕ ТАЕН ИЗБОР  
КРУМ МИЛЕТИЕВ: Г-н Председател, г-н Кмете, дами и г-да общински съветници, чета 

Протокола от тайния избор.  
Днес, 29.05.2012г. на заседание на Общинския съвет Монтана, комисия в състав: 
Крум Милетиев и членове Ани Стаменова и Радостина Чернева. На основание чл. 24, ал. 2 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация проведе избор за избиране на 
Заместник Председател на Общински съвет  Монтана. Комисията констатира: 

1. В заседанието на Общинския съвет присъстват 30 общински съветници, от общ брой 33 
съветника. 

2. Гласували са 30 общински съветници. 
3. В избирателната кутия са намерени 30 бр. пликове. 
4.  Брой на намерените бюлетини 29 бр.  
5. Брой на недействителните бюлетини 1 бр. 
6. Брой действителни бюлетини 29 бр. 
Гласували за кандидата: Светлин Николов Лазаров 20 гласа. На основание получените при 

избора резултати Светлин Николов Лазаров е избран за Заместник Председател на Общински съвет 
Монтана. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря на комисията. Г-н Николов, след малко ще заемете мястото 
си. Пожелавам Ви успех, да сте жив и здрав. Вие знаете, кое как се прави. 

Решение 
№ 123 

На основание чл. 24, ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местната администрация и 
чл. 9 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет Монтана, неговите 

комисии и взаимодействието му с общинската администрация  
Общински съвет Монтана 

Реши: 
Избира за Заместник председател на Общински съвет Монтана г-н Светлин Николов 

Лазаров. 
 
ТОЧКА ТРЕТА: 08-01-114/11.05.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно предложения за удостояване с Почетния знак на Община Монтана. 
 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Минаваме към следващата точка от Дневния ред, тя е Докладна 

записка от Кмета на Община Монтана, относно предложения за удостояване с Почетния знак на 
Община Монтана. Докладната е разгледана от комисиите. Г-н Кмете заповядайте. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: У-ми г-н Председател, дами и г-да общински съветници, аз също 
искам да поздравя г-н Светлин Николов, който е най-опитния общински съветник от времето на 
демократичните промени в нашата община и в нашия град. Въпреки, че г-н Станоев посочи мен по 
обясними причини предложението е от Председателя на ОбС, аз мисля че това е едно добро решение, 
което при всички случай прави чест на ОбС на Монтана и често казано не виждам драма в това 
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решение. Имаше неприятни други решения според мен, които касаят работата на общинските съвети 
в цяла България, но това е друга тема. Защото преобладаващата част от хората трябва да кажа в тази 
част са недоволни от решенията, които касаят ОбС-ти и не са съобразени с факта, че част от хората 
излизат неплатен отпуск, за да участват на сесии и какъвто и малък процент да има между тях в 
България ще има такива, който ще си плащат за удоволствието и за честа да бъдат общински 
съветници. Така че не мисля, че това решение има някакъв проблем, напротив аз смятам, че ОбС ще 
продължи да си върши работата нататък. 

Що се касае до точката за удостояване с Почетния знак на Община Монтана. Монтана е 
древна, стара община с традиции и аз благодаря за много коректното сериозно отношение на всички 
общински съветници към предложенията, които имаме. В тазгодишното издание на 2012 год. 
съгласно Правилника, който имаме има две предложения, които са доста сериозно аргументирани. 
Едното е от девет общински съветници от различни групи, а другото е от един инициативен комитет 
също от много хора, които касаят двама смятам известни и доста почтени граждани на Община 
Монтана. 

Едното предложение на г-н Христо Николов Кузмов, който в тази година навършва 90 години. 
Един човек, чиито живот е свързан с развитието на града, на театъра, участник във воини. В 
продължение на пет години е бил Директор на драматичния театър. Предложението и подкрепата за 
удостояването на г-н Кузмов с най-високото отличие на Монтана идва от един инициативен комитет 
на хора, който работят в културната област, журналисти, театрали или изобщо хора, които познават 
историята на развитие, не само на драматичния театър, защото това е в основата, но аз смятам, че 
това е едно наистина много добро предложение и се надявам вие да го подкрепите. 

Що се касае до инициативата на девет общински съветници от различни групи, второто 
предложение за удостояване на доц. Петър Петров с най-високото отличие на Монтана. Не само 
лекарите, които имаме най-много, като общински съветници от различни групи в ОбС на Монтана, но 
аз смятам, че този човек с дейността и с работата си прави чест на Монтана, на нас като град с онова, 
което е направил през всичките години на лекарското поприще, в неговата специалност. С трудовете, 
които е защитил, с десетките хора в това число огромната част от Монтана, които е подкрепил 
разбира се не само хора от Монтана аз мисля, че това е един много коректен, много заслужил човек за 
страната ни с работата си като хирург с съответната област и аз смятам че подобно предложение 
също би направило чест редом с най-големите имена на нашия град, на нашата община и на най-
известните имена, който са направили не малко за развитието на Монтана и за доброто име на 
Монтана, което има пред Света.  

Аз ви приканвам това са двете предложения, които стигнаха до комисии. Зная, че на комисии 
на ОбС вие сте ги разгледали внимателно и коректно и се надявам да подкрепим тези хора. В 
понеделник на 04.06, когато ще имаме гости от 11 държави, фолклорен фестивал, посолства, гости от 
близо и далеч, мисля си, че тези двама човека биха направили чест на подобно решение и се надявам 
г-н Председател с организацията и подкрепата на тези предложения наистина да покажем едно 
отношение един знак към тези заслужили хора за Монтана. Благодаря ви. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря и аз на Кмета на общината. Д-р Юли Александров от група 
„лекар”, която внесе предложението.  

Д-Р ЮЛИАН АЛЕКСАНДРОВ: У-мо Председателство, у-ми г-н Кмете и Зам. кметове, у-ми 
колеги, аз искам да се изкажа по отношение на предложението за доц. Петър Петров. Той е един 
човек от Монтана, тук роден, тук започнал своята професионална дейност и след това благодарение 
на много фактори, най-вече медицински и кадърни неща минава през военна болница, минал през 
Медицинска академия, той сега е шеф на хирургично и урологично отделение в болница „Лозенец”, 
така известното някога Правителствена болница. Аз не знам човек, който е могло да му бъде 
помогнато там той да е бил върнат, всички търсят него. Независимо дали са сърдечни проблеми, 
независимо дали са хирургични, урологични и всякакви други, той винаги е бил едно лоби на 
Монтана в тази болница. Безкрайно добър човек, при него никога не е ставало въпрос да се замисли 
дали трябва или не трябва, винаги е правил най-верния изход, най-верния път е избирал за лечението 
на даден човек. Като направя сметка и за научните трудове, които има, в Света са известни две 
операции по Петров. Няма да ви ги казвам, защото няма да ме разберете, но това са едни много 
сериозни и сложи пластики на пикочния мехур. Така че не гордост само за Монтана, то е гордост за 
България. Мисля, че ако повечето хора са такива чест и слава на нашата гилдия. Надявам се да 
подкрепите нашето предложение, дано успеем, доц. Петър Петров го заслужава.  
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ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря на д-р Александров. Други желаещи за изказване? Не 
виждам. Прекратяване на дебатите, който е „за” моля да гласува 

 „За” – 28,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се  
 Имаме избрана комисия. Гласуването е стандартно в случая. Получавате по две бюлетини със 

„за”; „против” и „въздържал се”. Комисията да заповяда освен, ако не се е отказала. 
ПРОВЕЖДА СЕ ТАЕН ИЗБОР  
КРУМ МИЛЕТИЕВ: Г-н Председател, у-ми колеги, готови сме с резултатите, ще прочета 

първия Протокола  
Днес, 29.05.2012г. на заседание на Общинския съвет Монтана, комисия в състав: 
Крум Милетиев, Ани Стаменова и Радостина Чернева. На основание чл.2.6 от Правилника за 

почетните отличия на Община Монтана по предложение на Кмета на Община Монтана и Становища 
на постоянните комисии на ОбС Монтана се проведе тайно гласуване за удостояване на  доц. Петър 
Борисов Петров с Почетния знак на Община Монтана: 

Комисията констатира: 
1. В заседанието на Общинския съвет присъстват 30 общински съветници, от общ брой 33 

съветника. 
2. Гласували са 30 общински съветници. 
3. В избирателната кутия са намерени 30 бр. пликове. 
4. Брой на действително подадените бюлетини 30 бр. 
„ЗА” – 30   „ПРОТИВ” – 0   „ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ” – 0 
недействителни 0 
На основание получените при тайното гласуване резултати комисията обявява: 
удостоява доц. Петър Борисов Петров с Почетния знак на Община Монтана. 
 

Решение 
№ 124 

На основание т.2.6 от Правилника за почетните отличия на Община Монтана и след проведено 
тайно гласуване   

Общински съвет Монтана 
Реши: 

Удостоява доц. Петър Борисов Петров с Почетния знак на Община Монтана. 
 
Втория Протокол: 
Днес, 29.05.2012г. на заседание на Общинския съвет Монтана, комисия в състав: 
Крум Милетиев, Ани Стаменова и Радостина Чернева. На основание чл.2.6 от Правилника за 

почетните отличия на Община Монтана по предложение на Кмета на Община Монтана и Становища 
на постоянните комисии на ОбС Монтана се проведе тайно гласуване за удостояване на  доц. Петър 
Борисов Петров с Почетния знак на Община Монтана: 

Комисията констатира: 
1. В заседанието на Общинския съвет присъстват 30 общински съветници, от общ брой 33 

съветника. 
2. Гласували са 30 общински съветници. 
3. В избирателната кутия са намерени 30 бр. пликове. 
4. Брой на действително подадените бюлетини 28 бр. 
„ЗА” – 23   „ПРОТИВ” – 1   „ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ” – 4 
недействителни 2 
На основание получените при тайното гласуване резултати комисията обявява: 
удостоява Христо Николов Кузмов с Почетния знак на Община Монтана. 

Решение 
№ 125 

На основание т.2.6 от Правилника за почетните отличия на Община Монтана и след проведено 
тайно гласуване   



Продължение от Протокол №8/29.05.2012 г.        

 

 8 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

Удостоява Христо Николов Кузмов с Почетния знак на Община Монтана. 
 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря на комисията с ясните решения. Честито на избраните. На 

Тържествената сесия в понеделник на 04 Юни от 11,30 ч. ще имаме възможността и лично да 
поднесем поздравленията на тези двама наши съграждани.  

 
ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: 08-01-133/14.05.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет 

на Община Монтана, относно приемане на годишен план за действие по изпълнение на 
Общинската стратегия за развитие на социалните услуги в Община Монтана за 2013 година. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Поредна точка от Дневния ред е Докладна записка от кмета на 

Община Монтана, относно приемане на годишен план за действие по изпълнение на Общинската 
стратегия за развитие на социалните услуги в Община Монтана за 2013 година. Желаещи за 
изказване? Не виждам. Преминаваме към обикновено гласуване. Който е „за” моля да гласува 

„За” – 27,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се  

Решение 
№ 126 

На основание чл. 21 ал. 1 т. 12 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и във връзка с чл. 36 б ал. 4 от ППЗСП 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

Приема годишен план за развитие на социалните услуги на общинско равнище за 2013 г. 
 

ТОЧКА ПЕТА: 08-01-135/14.05.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 
Община Монтана, относно създаване на звено за услуги в домашна среда, към “Домашен 
социален патронаж” – гр. Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Точка пета от Дневния ред. Желаещи за изказване? Не виждам. 

Преминаваме към обикновено гласуване. Който е „за” моля да гласува 
„За” – 29,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се  

Решение 
№ 127 

На основание чл. 21 ал. 1 т. 13 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация  

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Създава Звено за услуги в домашна среда, към “Домашен социален патронаж” – 
гр. Монтана. 

2. В рамките на Звеното за услуги в домашна среда да се извършват следните три 
основни типа почасови дейности: 

 дейности за лична помощ,  в това число  и дейности  с медико – социална 
насоченост; 

 дейности за социална подкрепа и социално включване; 
 комунално-битови дейности. 

3. Възлага изпълнението на решението на Кмета на Община Монтана. 
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ТОЧКА ШЕСТА: 08-01-136/14.05.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 
Община Монтана, относно допълнение на Наредбата за определянето и администрирането на 
местните такси и цени на услуги. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Точка шеста от Дневния ред. Докладната е подкрепена. Желаещи за 

изказване? Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване.  
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Анатолий Младенов За  Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов ---- 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински За 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  За  Румен Ерменков За 
Ивета Станкова  За  Светлин Гогов За 
Иво Гигов За  Светлин Николов  За 
Иво Иванов За  Станислав  Станоев За 
Илиандър Илиев ----  Стилиян Христов  За 
Илиян Илиев За  Юлиан Александров ---- 
Ирена Димова За    

 
29 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 128 

На основание чл. 21 ал. 1 т. 7 от Закона за местното самоуправление и местната администрация 
и чл.10, ал.1 от Закона за нормативните актове 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Към чл. 26 от Наредбата за определянето и администрирането на местните такси и 
цени на услуги на територията на община Монтана се създава нова ал. 5 със следното 
съдържание: 

“Потребителската такса по предоставяне на услуги по схемата “ПОМОЩ В ДОМА” 
се определя съобразно дохода на потребителите чрез въвеждане на диференцирана ставка и 
продължителността на услугите. 

т.1. Определянето на диференцираните ставки в зависимост от дохода на 
потребителя се извършва по следния начин: 

 
№ 

 
Потребители, чийто доход е 

равен или по-нисък от: 
Диференцирана ставка 
за потребителска такса 

1. Гарантирания минимален доход 
(ГМД) 

0,10 лв./час 

2. Двукратния размер на ГМД 0,13 лв./час 
3. Трикратния размер на ГМД 0,16 лв./час 
4. Четирикратния размер на ГМД 0,19 лв./час 
5. Петкратния размер на ГМД 0,22 лв./час 
6. Шесткратния размер на ГМД 0,25 лв./час 
7. Над шесткратния размер на ГМД 0,50 лв./час 
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т.2. Месечната такса на всеки потребител се равнява на месечния брой получени 
часове за услуги, умножени по съответната диференцирана ставка. 

т.3. Децата до 18-годишна възраст се освобождават от потребителска такса. 
т.4. Таксата по т.2  се събира от Домашен социален патронаж – гр. Монтана до 10-то 

число на месеца, следващ месеца на ползваната услуга.” 
2. Възлага изпълнението на решението на Кмета на Община Монтана. 
 

ТОЧКА СЕДМА: 08-01-134/14.05.2012г. Докладна записка от инж. Иво Цветанов Иванов 
– Председател на Общински съвет Монтана, относно приемане решение на Общото събрание на 
МБАЛ „Д-р Стамен Илиев” АД, гр. Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата точка е Доклана записка от мен, относно приемане 

решение на Общото събрание на МБАЛ „Д-р Стамен Илиев” АД, гр. Монтана. Д-р Бойко Димитров 
тази сутрин беше там. Вие сте запознати с проекто решенията и комисиите са го упълномощили как 
да гласува. Ако има въпроси към д-р Димитров може да ги зададете по отношение на проведеното 
Общо събрание на МБАЛ „Д-р Стамен Илиев”. Не виждам желаещи за изказване. Д-р Димитров, Вие 
искате ли нещо да кажете? До колкото споделихте само едно нещо имаше тук то е във връзка с 
решение по т.9 това е с решение на ОбС за увеличаване дяловото участие на Община Монтана в 
капитала на дружеството. До колкото разбрах Държавата не е съгласна с подобен текст. 

Д-Р БОЙКО ДИМИТРОВ: Държавата не е съгласна, те изтъкват, чл. 192 и чл. 194 от 
Търговския закон, че не са изпълнени и затова това решение не беше прието. Както и по т.8  
Изпълнителния директор не отговаря на критериите от Договора за допълнителното възнаграждение 
по две точки, също не беше това решение. Останалите точки бяха така както са по обявения Дневен 
ред.   

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря на д-р Димитров. Документите са при мен, ако искате да се 
запознаете и ви предлагам да преминем към прекратяване на дебатите и гласуване на докладната 
записка. Който е „за” прекратяване на дебатите моля да гласува 

„За” – 26,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се  

Поименно гласуване 
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Анатолий Младенов За  Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова За  Крум Милетиев Въздържал се 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов ---- 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов ---- 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов Въздържал се  Павел Белински За 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  За  Румен Ерменков За 
Ивета Станкова  Въздържал се  Светлин Гогов За 
Иво Гигов За  Светлин Николов  За 
Иво Иванов За  Станислав  Станоев За 
Илиандър Илиев ----  Стилиян Христов  За 
Илиян Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

26 / 0 / 3 
Приема се 

Решение 
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№ 129 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
Одобрява действията на д-р Бойко Георгиев Димитров в качеството му на представител 

на общинския дял в капитала на Община Монтана в Общото събрание на акционерите на 
МБАЛ „Д-р Стамен Илиев” АД гр. Монтана, гласуването му „за” приемане на предложените 
решения, както следва: 

Точка 1. Общото събрание на акционерите приема доклада на Съвета на директорите за 
дейността на дружеството през 2011 г. 

Точка 2. Общото събрание на акционерите одобрява годишния финансов отчет на 
дружеството за 2011 г., заверен от дипломиран експерт-счетоводител. 

Точка 3. Общото събрание на акционерите взема решение за приемане на предложеното 
разпределение на печалбата на дружеството за 2011 г. 

Точка 4. Общото събрание на акционерите освобождава от отговорност членовете на Съвета 
на директорите за дейността им през 2011 г. 

Точка 5. Общото събрание на акционерите избира и назначава предложения дипломиран 
експерт-счетоводител за 2012 г. 

Точка 6. Общото събрание на акционерите приема предложената промяна в състава на 
съвета на директорите. 

Точка 7. Общото събрание на акционерите определя възнаграждението на членовете на 
Съвета на директорите, на които няма да бъде възложено управлението, да бъде в размер на две 
средни месечни работни заплати в лечебното заведение, но не повече от петкратния размер 
на минималната месечна работна заплата, установена за страната за съответния месец, в 
съответствие с Наредба №9 от 2000 г. за условията и реда за провеждане на конкурси за възлагане 
на управлението на лечебни заведения по Закона за лечебните заведения, като членовете на 
съвета на директорите, на които не е възложено управлението, могат да получават въпросното 
възнаграждение, в случаите, в които това не противоречи на императивните разпоредби на 
нормативен акт. 

Точка 8. Общото събрание на акционерите дава съгласие за изплащане на 
допълнително възнаграждение на Изпълнителния Директор д-р Цветан Тодоров, съгласно 
Договора му за възлагане на управление на МБАЛ АД – Монтана за постигнати добри 
резултати и липса на просрочени задължения към доставчици. 

Точка 9. Общото събрание на акционерите увеличава дяловото участие на Община 
Монтана в капитала на дружеството в размер на 60 000 лева, със записване на нови 6 000 
броя акции на Община Монтана с номинална стойност 10 лв. С тази стойност 60 000 лева се 
увеличава капитала на дружеството, като от 1 854 000 лева/185 400 броя поименни акции/ 
става на 1 914 000 лева /191 400 броя поименни акции. 

Точка 10. Общото събрание на акционерите приема предложената промяна в Устава на 
дружество. 

 
ТОЧКА ОСМА: 08-01-143/17.05.2012г. Докладна записка от инж. Иво Цветанов Иванов – 

Председател на Общински съвет Монтана, относно даване съгласие за приемане решение на 
Общото събрание на „Топлофикация” АД, гр. Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата Докладна записка е подобна, но тук събранието ще бъде 

на 06.06.2012 г. в „Топлофикация” там наш представител е г-н Росен Белчев. Колеги, имате 
Докладната записка, не виждам желаещи за изказване преминаваме към поименно гласуване 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Анатолий Младенов За  Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова ----  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов ---- 
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Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов ---- 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински За 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  ----  Румен Ерменков За 
Ивета Станкова  За  Светлин Гогов За 
Иво Гигов За  Светлин Николов  За 
Иво Иванов За  Станислав  Станоев За 
Илиандър Илиев ----  Стилиян Христов  За 
Илиян Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
27 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 130 

На основание чл. 223, ал. 3 от Търговския закон 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
Дава съгласие г-н Росен Иванов Белчев, като представител в Общото събрание на 

„Топлофикация” АД, гр. Монтана да гласува „ЗА”:  
1. Общото събрание на акционерите одобрява доклада на Съвета на директорите за 

дейността на Дружеството през 2011 г. 
2. Общото събрание на акционерите одобрява Годишния финансов отчет на 

Дружеството за 2011 година и предложението за разпределение на реализираната печалба. 
3. Общото събрание на акционерите приема Доклада на регистрирания одитор. 
4. Общото събрание на акционерите приема отчета на Одитния комитет. 
5. Общото събрание на акционерите освобождава членовете на Съвета на 

директорите на Дружеството от отговорност за дейността им през 2011 г. 
6. Общото събрание на акционерите приема предложението на Одитния комитет на 

Дружеството за избор на регистриран одитор за проверка и заверка на Годишния финансов 
отчет и Годишния доклад за дейността на Дружеството през 2013 г. 

7. Общото събрание на акционерите избира членовете на Одитния комитет и 
определя размера на възнаграждението им.  

8. Общото събрание на акционерите преизбира членовете на Съвета на директорите 
на дружеството за нов петгодишен мандат. 

9. Общото събрание на акционерите одобрява бюджета на Съвета на директорите за 
2012 г. 

 
ТОЧКА ДЕВЕТА: 08-01-139/14.05.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно удължаване срока на договора за възлагане на управление на 
Управителя на „Център по дентална медицина №1” ЕООД гр. Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата Докладна записка, относно удължаване срока на 

договора за възлагане на управление на Управителя на „Център по дентална медицина №1” ЕООД гр. 
Монтана. Докладна, която е широко разгледана от комисии, четири комисии са се произнесли. 
Желаещи за изказване? Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Анатолий Младенов За  Красимир Каменов ---- 
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Ангелина Стоичкова ----  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов ---- 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински За 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  ----  Румен Ерменков За 
Ивета Станкова  За  Светлин Гогов За 
Иво Гигов За  Светлин Николов  За 
Иво Иванов За  Станислав  Станоев За 
Илиандър Илиев ----  Стилиян Христов  За 
Илиян Илиев За  Юлиан Александров ---- 
Ирена Димова За    

 
27 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 131 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 9, т. 5 от Наредбата за упражняване правата на собственост върху 

общинската част от капитала на търговските дружества  
Общински съвет Монтана 

Реши: 
1. Преизбира за управител на „Център по дентална медицина №1” ЕООД гр. Монтана 

– д-р Мария Цолова - Василева за срок от три години. 
Възлага на Кмета на Община Монтана като представител на Принципала да сключи 

договор за възлагане на управление с д-р Мария Цолова - Василева. 
 
ТОЧКА ДЕСЕТА: 08-01-140/14.05.2012г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно стартиране на процедура за промяна предназначението на 
недвижим имот УПИ III, кв. 13 по кадастралния и регулационен план на с. Студено буче,  
Община Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следват две докладни за Студено буче. Първата е относно стартиране 

на процедура за промяна предназначението на недвижим имот. Желаещи за изказване? Не виждам. 
Поименно гласуване 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Анатолий Младенов За  Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова ----  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов ---- 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински За 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  ----  Румен Ерменков За 
Ивета Станкова  За  Светлин Гогов За 
Иво Гигов За  Светлин Николов  За 
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Иво Иванов За  Станислав  Станоев За 
Илиандър Илиев ----  Стилиян Христов  За 
Илиян Илиев За  Юлиан Александров ---- 
Ирена Димова За    

 
27 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 132 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация  

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Дава съгласие за промяна на предназначението от „за училище” в „за обществено 
обслужване” на недвижим имот УПИ III, кв. 13 по кадастралния и регулационен план на с. 
Студено буче,  Община Монтана. 

2. Възлага изпълнението на решението на Кмета на Община Монтана. 
 
ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА: 08-01-141/14.05.2012г. Докладна записка от Златко Живков – 

Кмет на Община Монтана, относно откриване процедура за приватизация на общински 
нежилищен имот УПИ I, кв. 90 от кадастралния и регулационен план на с. Студено буче. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата точка е относно процедура за приватизация на общински 

нежилищен имот в с. Студено буче. Желаещи за изказване? Не виждам. Поименно гласуване 
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Анатолий Младенов За  Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова ----  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов ---- 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински ---- 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  ----  Румен Ерменков За 
Ивета Станкова  За  Светлин Гогов За 
Иво Гигов За  Светлин Николов  За 
Иво Иванов За  Станислав  Станоев За 
Илиандър Илиев ----  Стилиян Христов  За 
Илиян Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
27 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 133 

На основание чл. 3, ал. 3, т. 2 от ЗПСК, във връзка с чл. 5, ал. 5 от Наредбата за възлагане на 
дейности, свързани с подготовката за приватизация или със следприватизационен контрол, 

включително процесуално представителство чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА; чл. 3, ал. 3, т. 2, чл. 4, 
ал. 2, чл. 31, ал. 1 и ал. 2 от ЗПСК във връзка с чл. 2, ал. 1, т. 3, чл. 3, ал. 1, т. 1, чл. 5, чл. 6 ал. 1 

от Наредбата за търговете и конкурсите 
Общински съвет Монтана 
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Реши: 
1. Открива процедурата по приватизация на общински нежилищен имот УПИ I, кв. 

90, по плана на с. Студено буче. 
2. Приема правния анализ и приватизационната оценка на общински нежилищен 

имот УПИ I, кв. 90, по плана на с. Студено буче находящ се в с. Студено буче, Община 
Монтана, отреден за обществено обслужване. Определя метода на продажба на обекта по т. 
2, чрез публичен търг с явно наддаване с начална цена 9500 (девет хиляди и петстотин) лева 
без ДДС 

3. Определя стъпка на наддаване 500 лв. 
4. Размерът на депозита за участие в търга е 950 (деветстотин и петдесет) лева, който 

се внася в срок до 14-ия ден от обнародването в „Държавен вестник” по банкова сметка на 
Община Монтана в „Общинска банка” АД клон Монтана, BIC SOMBBGSF, 
BG82SOMB91303347342102. 

5. Достигнатата тръжната цена, в която стойност на земята на обекта се облага с 
ДДС се заплаща в деня на сключването на договора по банкова сметка на Община Монтана в 
ТБ „Алианц България” АД, BG90BUIN 76613272690017, BIC BUINBGSF. 

6. Тръжната документация се предоставя на кандидат-купувачите в сградата на 
Община Монтана, стая №102. Таксата е 100 лева. 

7. Срокът за закупуване на тръжната документация е 11 (единадесет) дни от датата 
на обнародване на решението на ОбС – Монтана в „Държавен вестник” до 17 часа. 

8. Огледът на обекта може да се извършва всеки работен ден до деня, предхождащ 
търга, след закупуване на тръжната документация и получаване на удостоверение за право на 
извършване на оглед, издадено от Община Монтана. 

9. Предложенията за участие в търга с явно наддаване се подават до 16-ия ден след 
обнародване в ДВ до 17.00 часа в стая 304, ет. 3 на Община Монтана. 

10. Търгът ще се проведе на 16-ия ден от датата на обнародване на решението в 
„Държавен вестник” от 17 ч., в стая № 201 на Община Монтана. 

11. Утвърждава тръжната документация и договора за продажба като част от нея. 
12. Възлага на Кмета на Община Монтана провеждането на търга. 
13. Упълномощава Кмета на Община Монтана да сключи приватизационната сделка 

със спечелилия търга. 
 
ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА: 08-01-111/11.05.2012г. Докладна записка от Златко Живков 

– Кмет на Община Монтана, относно проект за изменение на Подробен устройствен план – 
/ПУП/ на поземлени имоти /ПИ/ с идентификатор 48489.27.649, 48489.27.664 и 48489.27.3 по 
кадастралната карта на гр.Монтана, местност “Семчова круша”, с конкретно предназначение: 
„За съхранение и преработка на селскостопанска продукция”, съгласно Решение № 735 от 
протокол № 58/13.09.2011г. на Общински съвет Монтана 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следват две обикновени гласувания. Първата докладна е ПУП, 

Докладна записка с №08-01-111 в „Семчова круша”. Има ли желаещи за изказване по тази докладна? 
Не виждам. Който е „за” моля да гласува 

„За” – 28,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се  

Решение 
№ 134 

На основание чл.21, ал.1, т.11 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация /ЗМСМА/, чл.129, ал. 1 от ЗУТ и решение № 2 от протокол № 5 от 

03.05.2012г. 
Общински съвет Монтана 
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Реши: 
Одобрява проект за изменение на ПУП на поземлени имоти с идентификатор 

48489.27.649, 48489.27.664 и 48489.27.3, с конкретно предназначение: „За съхранение и 
преработка на селскостопанска продукция” както следва: 

- ПИ с идентификатор 48489.27.664 да се раздели на четири ПИ с проектни 
идентификатори 48489.27.773, 48489.27.774, 48489.27.775, 48489.27.776 без промяна на 
отреждането; 

- ПИ с идентификатор 48489.27.3 да се раздели на четири ПИ с проектни 
идентификатори 48489.27.771 – без да му се променя отреждането; 48489.27.772, 
48489.27.770 и 48489.27.769 – с промяна на отреждането им от „За съхранение и преработка 
на селскостопанска продукция” в „За ниско жилищно строителство”; 

- ПИ с идентификатор 48489.27.649 да се раздели на два ПИ с проектни 
идентификатори 48489.27.767 – с промяна на отреждането „За техническа инфраструктура – 
трафопост и изгребна яма” и 48489.27.768 – с промяна на отреждането му „За ниско 
жилищно строителство”. 

Линиите на застрояване, устройствените показатели, трасетата и разположението на 
сервитутните зони се одобряват по графичната и текстова част на проекта, който е 
неразделна част от решението. 

Решението да се съобщи на всички заинтересовани лица, чрез обнародване в 
„Държавен вестник”. 

Решението подлежи на обжалване по реда на чл.215 от ЗУТ пред Административен 
съд Монтана в 30 дневен срок от обнародването му в „Държавен вестник”.   

 
ТОЧКА ТРИНАДЕСЕТА: 08-01-112/11.05.2012г. Докладна записка от Златко Живков 

– Кмет на Община Монтана, относно подробен устройствен план /ПУП/ - План за промяна 
предназначението и за застрояване на поземлен имот /ПИ/ с идентификатор 48489.4.454 по 
кадастралната карта на гр.Монтана, местност “Лазарова воденица”, с трайно предназначение 
на територията – земеделска, от земеделска в „За обществено обслужване - Автокъща” 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата докладна от Дневния ред е, за промяна предназначението 

и за застрояване на поземлен имот в местност “Лазарова воденица”. Има ли желаещи за изказване? 
Няма. Който е „за” моля да гласува 

„За” – 28,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се  

Решение 
№ 135 

На основание чл.21, ал.1, т.11 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация /ЗМСМА/, чл.129, ал. 1 от ЗУТ и решение № 2 от протокол № 5/03.05.2012 г. на 

ОЕСУТ 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
Одобрява Проект за Подробен устройствен план – План за промяна предназначението 

и за застрояване на ПИ с идентификатор 48489.4.454 по кадастралната карта на гр.Монтана, 
местност “Лазарова воденица”, с трайно предназначение на територията – земеделска, от 
земеделска в „За обществено обслужване - Автокъща”, с който се предвижда ниско 
строителство, съгласно ограничителните линии на застрояване. 

Линиите на застрояване, устройствените показатели, трасетата и разположението на 
сервитутните зони се одобряват по графичната и текстова част на проекта, който е 
неразделна част от решението. 
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Решението да се съобщи на всички заинтересовани лица, чрез обнародване в 
„Държавен вестник”. 

Решението подлежи на обжалване по реда на чл.215 от ЗУТ пред Административен 
съд Монтана в 30 дневен срок от обнародването му в „Държавен вестник”.   

 
ТОЧКА ЧЕТИРИНАДЕСЕТА: 08-01-138/14.05.2012г. Докладна записка от Златко 

Живков – Кмет на Община Монтана, относно допълнение на докладна записка № 08-01-471/ 
14.03.2011 г. с дейности по третиране на отпадъци. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата докладна от Дневния ред, относно допълнение на 

докладна записка № 08-01-471/ 14.03.2011 г. с дейности по третиране на отпадъци. Г-н Кмете, 
заповядай. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: У-ми г-н Председател, дами и г-да общински съветници, радвам се, 
че тази точка е в Дневния ред, защото в следващите две седмици тя има отношение към третия голяма 
екологичен обект за последните десет години, който е реализиран в Община Монтана. След ДТБО, 
Градската пречиствателна станция за отпадни води, най-големия сепаратор в България заедно с този в 
София, в Суходол ще бъде реализиран с това правителство – Взаимодействие между общината и 
българското Правителство на стойност 6 800 000 лв. На практика той е подготвен с последните две 
правителства, но в следващите две седмици имаме АКТ 15, Държавна приемателна комисия, всички 
неща, които са необходими. Аз мисля, че в средата на следващия месец на възможно най-високо ниво 
ще дадем зелена улица и на третия голям обект пак казвам сепараторът е единия от двата най-големия 
в Република България, който отговаря на всички изисквания. Аз се надявам, че по този начин и като 
работни места и като изпълнения за екологични изисквания това все пак е един проект, който в 
последните три години изпълнявахме през различни перипетии и мина, но се радвам, че стигна в 
крайна сметка до тази точка. Допълнително ще Бъдете уведомени в средата на Юни тогава, когато е 
откриването. От Министерски съвет ни поискаха три дати за откриване 18; 19 или 20 Юни, даже го 
казвам малко в аванс, надявам се да бъдем заедно на откриването. Защото това е нещо много добро 
така ще сложим точка на всякакви спекулации, криволичения през годините и мисля, че това 
наистина е едно много добро дело, с което със завършването на този етап ще остане следващото 
предизвикателство за компостера, където имаме шанс да бъдем единствени в България с 
евентуалното продължение на проекта. Засега МОСВ и МС са дали зелена улица за продължаване и 
реализиране и на този проект. Така че аз мисля, че това е нещо много добро, което ще бъде открито в 
тази 2012 год., надявам се най-много до три седмици. Това е общата информация за една доста 
сериозна работа, която мина през различни перипетии и се радвам, че сме стигнали до финала. Остава 
единствено стартирането и официалното откриване на сепаратора за ТБО. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря на г-н Кмета. Желаещи за изказване? Не виждам. 
Прекратяване на дебатите. Който е „за” моля да гласува 

„За” – 28,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се  
Преминаваме към поименно гласуване 
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Анатолий Младенов За  Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова ----  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов ---- 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински За  
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  ----  Румен Ерменков За 
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Ивета Станкова  За  Светлин Гогов За 
Иво Гигов За  Светлин Николов  За 
Иво Иванов За  Станислав  Станоев За 
Илиандър Илиев За  Стилиян Христов  За 
Илиян Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
29 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 136 

На основание чл.21, ал.1, т.23 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация /ЗМСМА/, във връзка с чл.16, ал.1 от Закона за управление на отпадъците 

/ЗУО/  
Общински съвет Монтана 

Реши: 
1. Кметът на Община Монтана да сключи анекс към подписания договор от 31.03.2011 

г. с „Регионално депо за отпадъци – Монтана” ЕООД за допълнително възлагане на дейности 
по третиране на битови отпадъци. 

2. В анекса да се включат клаузи, с които на дружеството да бъдат предоставени за 
ползване и управление необходимите за извършване на дейността активи. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на Решенията. 
 
ТОЧКА ПЕТНАДЕСЕТА: 08-01-142/17.05.2012г. Докладна записка от Златко Живков 

– Кмет на Община Монтана, относно административната сграда на ул. „Извора” №1. 
 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Т.15 от Дневния ред е относно Административната сграда на 

ул.”Извора” №1. Г-н Гигов, заповядайте. 
Г-Н ИВО ГИГОВ: Г-н Кмете, г-да председатели и колеги, Областен управител, искам да 

взема отношение по тази докладна тъй като бях свидетел заедно с колегите от комисиите по Бюджет 
и ПК по Евроинтеграция, относно полемиката за така наречената собственост на административната 
сграда на ул.”Извора” №1 или Община Монтана. Аз съм сигурен, че и двете страни и Общинска 
администрация и Областна администрация имат своите доводи „за” или „против” докладната, която е 
внесена от Кмета на Община Монтана. Зад такава докладна стоят достатъчно на брои документи, 
които съм сигурен, че ако не всичките то поне голяма част от общинските съветници няма как да ги 
видят, няма как да ги тълкуват, а и лично аз не смятам, че съм толкова компетентен, за да мога да 
взема становище. В случая аз като общински съветник и вие като общински съветници ще стенем 
заложници на една полемика, която в един момент може да прерасне в политическа. Аз не съм 
политическо лице и нямам политическа принадлежност, затова взимам отношение. Затова моля 
Кмета на Община Монтана да оттегли тази докладна, да сформира един екип с хора компетентни, 
които ги има в Община Монтана. Г-н Областен управител сигурен съм, че и при вас има екип 
съберете се да погледнете документите и двете страни имате документи, тези документи имат 
стойност, имат хронология, има хора достатъчно компетентни, които да кажат кой е крив и кой е 
прав, има ли такъв и как трябва да бъде написана докладната, а не тя ада бъде внесена в ОбС в този 
вид и ние малко сляпо според нашите политически възгледи и пристрастия да вземем някакво 
решение, което ще ни вкара в една полемика, ще ни се смеят гражданите на Монтана. Тук искам да 
кажа, че и двете сгради и сградата на Областна администрация и сградата на Общинска 
администрация са на хората на Монтана, сега какво пише в актовете, да трябва да бъде записано 
коректно но и двете сгради са за гражданите на Монтана и те трябва да обслужват интересите на 
Община Монтана. Затова е моята молба, сформирайте екип и ни подайте една докладна, в която ние 
да сме сигурни, че сте стигнали до консенсус да не изпадаме ние в ситуация на някой арбитри, който 
в единия случай може да сгрешат, в другия случай може да бъдем прави. Благодаря за вниманието. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря на г-н Гигов. Г-н Кмете. 
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Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да общински съветници, г-н Областен 
управител, появи се тази докладна за решение, между другото тя се появява периодично през 
годините, това не е за първи път. В момента Ивайло Петров е Областен управител, а аз Кмет на 
Монтана, но това не е нещо, което е възникнало днес или вчера. Това е нещо, което гражданите на 
Монтана със средства от самооблагане и доброволен труд са изградили тези сгради. Те са нито мой, 
нито на Областния управител, нищо че по Закон представлявам Община Монтана и общо взето в 
подобна позиция едва ли не ме отъждествяват с цялата общинска собственост, която е на 
територията на Община Монтана. Опитах се да погледна спокойно въпроса. Съзнавам, че Областния 
също има основание да го подаде този въпрос, защото и при него текат такива процеси, при които 
той също трябва да защити онова, което е Държавна собственост. Всеки един от нас, които сме тук аз 
не мисля, че има общински съветник от 33-мата след като се е клел за Община Монтана с решението 
си да гласува „против” Община Монтана. Не мисля, че дори и Областния управител иска подобно 
нещо. Съвсем коректен съм в тази посока. Тук излиза един въпрос и една сага, които са коментирани 
при предишни кметове и предишни областни управители. Вие знаете, че областна администрация и 
областите в Република България са много формирования от 1992 год. Както ми каза Кмета 
Софиянски някога, и Лучников, които обясняваха по какъв начин са създадени областните 
администрации и защо. Не искам да кажа защо. Защото те не са в угода на десницата, но така са 
създадени 1992 год. Разбира се с АКТ на МС и с всичко онова, което е необходимо. Разговарях и 
коментирах с г-н Петров, имаше подобна докладна до нас, в която има претенции в онова решение 
тогава на МС какво е дал той на Областна администрация и какво на Община Монтана. Трябва да ви 
кажа, че аз мисля, че казусът е наистина юридически и аз съм се приготвил до край и аз мисля, че ще 
ме подкрепите 33-мата тук, за да го решим този въпрос до края. С едно решение е дадено ъгъла на 
„Трети март” и „Цар Борис ІІІ”, т.с. високото тяло на Областна администрация. В продължение на 
15-20 дена и ние се ровехме доста. Започването на тази сага е от годината, в която с Премиера сме 
били родени 1959 год. През годините по ред, когато е взето решение за отчуждаване, изграждането 
на високото тяло, надстрояването на високото тяло, топлата връзка, където в момента е канцеларията 
на Областния управител и част от Областната администрация. Какво има в кадастралния план? Аз 
съм убеден, че няма човек тук, който да не иска този въпрос да бъде оправен и да бъде изчистен до 
край и да бъде в интерес на 100% на гражданите на Община Монтана. Дори не вярвам в политически 
заигравания в този момент, не вярвам в подобно нещо, искрено го казвам. Защото те биха много 
силен удър и бумеранг срещу тези, които ги създават. Предполагам, че трябва в крайна сметка да 
стане ясно, каква е тази собственост, която 1992 год. е държавна. 1992 година всичко е държавна 
собственост, ЗОС е от 1996 год. Моята предшественичка г-жа Йорданова е предприела някакви 
действия не разбирам по какви причини не го е актувала след като е имала подкрепата на Областния 
управител тогава. Актът е актуван 2000 год. при друг Областен управител и при друго правителство. 
Исках да кажа тези няколко неща в духа на добрия тон и аз смятам, тук в кулоарите проведохме 
разговори с г-н Петров имаме много аргументи в това число и юридически, затова че тази сграда е 
общинска собственост и знам по какъв начин това нещо се устоява и не вярвам да мисли някои, че 
някои ще се откаже от подобно действие. Разбирам деликатната ситуация, в която е и той, защото 
при тези проверки и други неща, които минават той също трябва да предприеме определени 
действия, за да излезе от това, но искам в заключение да кажа, че аз лично не възразявам, да имате 
основания и това, което казва г-н Гигов и Областия управителе, че е необходимо още малко гледане 
по докладната аз лично съм готов да я оттегля и ще я оттегля. За да не излезе, че има някакви други 
зайгравки и заяждания. Аз не виждам никакви други основание освен тези. Не е проблемът само в 
това, че сградата е правена от Монтана и е правена за общински нужди. Днес има Област Монтана, 
утре може да е Област Плевен или Област Видин или не знам каква друга област. Възможно е 
следващо Народно събрание, следващ министерски съвети или каквото и да е друго да вземат 
някакви други решения. Ние какво ще направим, ще се откажем от тази сграда и от това право? Аз 
мисля и се надявам това всичко, което сме събрали до момента, ние също сме събрали и не сме 
показали всичко, така както и другата страна и това ще го брамин до край. Това е общинска сграда на 
Община Монтана и всякакъв друг опит, независимо че е актуван в друго време и е минал по друго 
време ще бъде атакуван до край пред всички възможни инстанции. Защото отново казвам, това не е 
моя собстевост и не е направено за моето его или на които и да кмет, това е нещо, което е за тези 
хора. Това са го правили тези хора преди нас тук и то е правено за тази институция Общински 
Народен Съвет. Имаме последователно от 1959 год., от 1962 год, от 1963 год, всички стъпки в които 
тази сграда е сглобена в едно - с надграждането на високото тяло, където е била общината преди това 
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с другите добавки, с всички последващи актове, които има. Да съгласен съм, че има няколко неща, 
които не са опревени и не са изчистени до край и аз така приемам позицията на Областния 
управител, че иска тево нещо да бъде направено, но не вярвам да има човек тук в тази сала или които 
и да е от вас, който да иска да бъде нещо друго. Защото ние всички сме се клели за това нещо, за тези 
хора и за тази община тук, че ще бъдем коректни и ще гледаме и затова г-н Гигов, защото имаше 
коментари от съветници от други групи, а з я оттеглям в този си вид, защото виждам, че тя разбулва 
духовете и създава повод за различни импретации. Крайната цел на всички ни е една, това нещо да 
бъде регламентирано, да бъде изчистено. Каквото и да говорим Кмета на Общината Монтана е най-
големия работодател в Област Монтана, няма значение как се казва той и кой е той. Това е екипо от 
десетки хора, които предоставят 78% от всички публични услуги в България, общинските 
администрации които и да са те който и да е кметът, които и в момента да изпълняват подобно нещо. 
Аз благодаря за поканата, разбрах за разгорещените спорове, разбрах за аргументите, аз лично не 
възразявам оттеглям докладната. Ще предоставя двама или трима човека от общината, които са 
натрупали доста документи, с които да намерим начин да излизем от това, нито да пречим на 
работата на Областна администрация, нито обратния вариант. Областния управител също трябва да 
излезе от тази ситуация, в която се намира в момента по отношение на идентифициране на всички 
това, което коментираме. Има още няколко добавки, в които има аргументи от това, което каза той и 
затова ви моля в подобна ситуация предполагам, че на следващата комисия, когато станем готови с 
преглеждането ще предложим едно решение, което да е работещо и за Община Монтана и за Област 
Монтана. Отново казвам, надявам се, че в тази ситуация и в този момент няма да се използват 
никакви други аргументи, защото не виждам никакви основания за подобно нещо. До толкова, до 
колкото коментирах с Областния управител поне от това, което говорехме разбрах че той също не би 
възразил за това нека да се подготвим по-добре за не не изпадаме в комични ситуации, защото в 
някои от тях има опасност да изпаднем в подобна. Като съберем цялата документация, като я 
погледне една комисия и евентуално, като внесем едно предложение да преценим вече какво ще бъде 
предложението и как ще бъде то в интерес на Монтана, никакви други интереси. Аз приемам и 
оттеглям докладната, но все пак тъй като сме в момент на коментар на Дневен ред вие трябва да го 
гласувате също, ако прецените, за да можем да се подготвим още малко и да отпаднат тези 
притеснения, каквито има от една или друга страна, че нещо друго има или нещо друго се обслужва. 
Аз лично не вярвам в подобно нещо и затова ви моля за подобна подкрепа и подобно решение. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря на Кмета на общината. Областния управител, заповядайте. 
Г-Н ИВАЙЛО ПЕТРОВ: У-ми г-н председател, у-ми г-н Кмете, у-ми съветници, у-ми 

журналисти, първо благодаря за възможността да ми бъде предоставена думата. Има предложение от 
страна на Кмета на общината за оттегляне, само ще кажа, че оспорването на актовете за държавна 
собственост или на който и да бил документ за собственост става единствено по съдебен ред. Така че 
формирането на комисии няма да може да вземе едно решение, което да има някаква законова 
стойност, затова още сега, ако общината има претенции относно сградата аз имам своите документи 
и своите мотиви да покажа, че тя е държавна собственост към днешна дата. Актувана е през 2000 
година с Акт за Държавна собственост /АДС/ по това време от г-н Любомир Иванов сега народен 
представител, акта е вписан по-късно, защото по-късно е влязло изискването за вписване, а самата 
форма на АДС е утвърдена през 2006 от Министър Гагаузов тогава с една Заповед са спуснати и 
образците за АДС и други документи. Говори се за сградата на общината, за сградата на Областна 
администрация, това е един имот той фигурира в един акт за собственост конструктивно този имот 
има два входа. Не коректно към днешна дата според мен е определен адрес ул.”Извора” №1, това е 
втория вход. Има едно ръководство, Община Монтана също разполага с него ние доста трудно се 
сдобихме с това ръководство за поддържане на класификаторите за административно териториална 
отделеност, съгласно това ръководство когато дадена сграда разполага с повече от един вход 
определянето на административния адрес става от ляво на дясно, т.с. определящ е входа първия 
големия на Областна администрация, а не входа на общината от към ул.”Извора” №1. С общината не 
можехме да постигнем консенсус относно административния адрес на високото тяло и тялото, в 
което е разположена Областна администрация – средното. Затова в момента изготвяме нови АДС за 
отделни самостоятелни обекти. Това е изискването, за да бъде предоставено надлежно с решение на 
МС дадена част от сградата трябва да има актуване на АДС, т.с. след като е влязла в сила новата 
кадастрална карта на Монтана от 2006 година, след като има нови образци за АДС, за да може да 
задвижим цялата процедура до решение на МС ние трябва да подадем към регионалното 
министерство коректен документ за собственост. Опитахме преди две години да настаним Агенция 
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за енергийна ефективност, която закри офиса си в Монтана със стария акт за собственост, но 
документите им бяха върнати, т.с. ние осуетихме настаняването на една агенция в Монтана. Затова е 
и тази инициатива, която съм поел в цялата област там, където има влезли в сила кадастрални карти, 
там, където АДС не съответстват на утвърдения образец и в тях не са вписвани всички изискващи се 
реквизити да бъдат съставени нови АДС. Там, където има държавни и общински структури, които 
ползват помещения държавна собственост и не са настанени надлежно с решение на МС да подадат 
съответно искания и да се мине по процедурата, за да бъдат предоставени в управление на даденото 
ведомство. Предоставянето в управление на даденото ведомство било държавна структура или 
общинска структура означава пълни права върху дадения имот, т.с. буквално това става собственост 
предоставения имот на учреждението или на ведомството. Има единствено едни ограничения 
относно разпореждане с този имот – продажба или замяна – но самия характер на тази сграда е 
публична собственост така, че тя нито може да се отдава под наем нито може да се продава. 
Разбирам мотивите на Общинска администрация, докладната действително е подготвена некоректно, 
единствения начин е да минем по съдебен ред, така че още днес вие може да вземете едно решение, с 
което да упълномощите Кмета на Община Монтана да оспори АДС №160/2000 год. Другото ми 
притеснение, което е – в момента към днешна дата аз проявявам безстопанственост относно тази 
сграда. В нея е не само Община Монтана, в нея има и други структури държавни, които не са 
настанени по надлежния ред. Идеята ми беше окомплектовайки всички документи с една преписка да 
влезе в регионалното министерство там процедурата е от около 3 до 6 месеца и от регионалното 
развитие съответното предложение за решение на МС се докладва на такова заседание. Така че едно 
надлежно настаняване отнема доста дълъг период от 3 до 9 месеца. Затова имах желание в рамките 
на моя мандат държавната собственост поне до някаква степен да бъде уредена. Към днешна дата 
казах, че проявявам безстопанственост, защото в мазето на Община Монтана знаете, че има 
търговски обект. Този търговски обект касовия апарат поне преди две седмици беше фискализиран 
на Общинска администрация. Аз върнах такова решение на Община Лом за издаване на дейност. 
Администрациите нямат право да развиват търговска дейност, такава те могат да развиват или чрез 
търговски дружества или чрез общински предприятия. В момента администрацията продава кафета и 
сандвичи. Нямам намерение да затварям това барче, затова и така настъпателно исках да минем по 
най-бързия начин процедурата, а от там нататък г-н Кмета да преценява барчето дали ще бъде 
предоставено на някакво търговско дружество, дали ще бъде предоставено на общинско 
предприятие, но не и г-н Кмете от негово име да си издава фискални бонове за продадени сандвичи 
или кафета. В никакъв случай нямам намерение просто искам тази незаконна към дадения момент 
дейност не съответстваше на ЗОС да бъде вкарана в законовите рамки. Благодаря ви. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря на г-н Областния управител. Дебата върви почти 
изненадващо конструктивен. Г-н Кмете. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Само една реплика. Не мога да искам документ да се настанявам в 
къщи, това беше по повод изказването, кое чия собственост е, защото може да се окаже, че други са в 
друга собственост. Аз разбирам и съм съгласен с тези неща. В крайна сметка стана ясен въпроса, той 
е свързан с барчето на общината, което се ползва от Областна администрация, не от мен лично. Няма 
никакъв проблем, да се въздържим от други крайни мнения и коментари, не е проблем и това ще 
затворим, ако пречи на някого, на мен лично не ми пречи, защото аз не го ползвам. Областна 
администрация и общината, пък и всички хора ходят и полицията. Не мисля, че няма начин да 
излезем от тази ситуация. Затова отново казвам аз, ще предприемем действия, ние сме се приготвили 
в тази посока и мисля, че е съвсем нормално който и да е на мое място щеше да направи същото, без 
значение какъв Кмет, от къде е, с каква политическа сила или каквото и да е. Аз въпреки това, 
понеже бях помолен, ще оттегля докладната и до следващата сесия ще стане ясно дали ще правим 
комисии или ни предстои дълга съдебна процедура за уточняване кой на кого е на гости. Защото 
общината я има от десетилетия, докато областта я има за известно време от демократичните промени 
и не се знае до кога, това е друга тема. Естествено в тази ситуация, ако бях областен управител може 
би щях да предприема приблизително същите действия. Признавам си не същите действия на 100%, 
но това произтича от други неща. Така че мисля, че наистина тонът е конструктивен и мисля, че това, 
което имаме в момента и ни дава основания това е правено от хората на Монтана за Община 
Монтана и не виждам кое е толкова притеснително и кое е тази безстопанственост, изключае 
въпросното барче, което очевидно е пречка за не знам на кого, аз лично често казано не знам на кого, 
след като се посещава от всички, но ще го уточним това нещо като въпрос. Все пак аз оттеглям 
докладната и Ви моля г-н Иванов да прогласувате това решение на ОбС до следващата сесия. Аз 
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въпреки това не възразявам и каня Областния управител да се съберем и да из коментираме. Знам по 
какъв начин се оспорва акт, той се оспорва е съда и най-вероятно и това ще стане, но въпреки това не 
възразявам да бъде събрана цялата документация, която има от 1959 год. насам съгласно актовете и 
законодателството към всеки един от периодите. Нека компетентните органи да решат в крайна 
сметка, кое как е правено. Тази сграда в този вид не е възникнала така, тя е възникнала на етапи 
постепенно и поотделно, на четири пъти поотделно. Това не е била единна сграда и никога не е била 
единна сграда в този вид, в който е сега. Затова благодаря предоставената възможност отново. Моля 
ви да подкрепите оттеглянето на докладната. Мисля, че още до следващата сесия ще е ясно какво ще 
бъде решението. Твърдата и категорична подкрепа в тази част и да ме упълномощите и да не ме 
упълномощите аз се надявам дори да ме упълномощите да защитавам на 100% интересите на 
Община Монтана в този случай. Това би било изключителна да не казвам някакви по-тежки думи 
проява към всички стари граждани на Монтана без значение преди колко години и как са тук. Би 
била изключителна провокация към десетки хора, които са години наред давали пари за подобно 
нещо те не са знаели 1950; 1960; 1970; 1980 год. какво ще следва след това ., правено е точно за една 
определена цел. Тези, които са областени и които са избрани от хората да изпълняват функциите си 
нормално. Така че благодаря Ви г-н Иванов, моля ви съветниците да прогласувате това – оттеглям 
докладната.  

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря Ви и за тона и за начина, по който се измъкваме от тази 
точка. Има предложение за оттегляне на тази точка и тя е в Дневния ред. Това предложение трябва да 
се гласува, това е правилникът. Прекратяване на дебатите. Който е „за” моля да гласува 

„За” – 28,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се  
Гласуваме оттеглянето. Който е „за” оттеглянето с последвалите неща, които изложиха г-н 

Кмета и г-н Гигов, моля да гласува 
„За” – 29,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се оттеглянето на докладната. Надявам се до следващата сесия да се сформира такава 

група и да се намери решение на този въпрос. 
Решение 

№ 137 
На основание чл. 70, ал. 1, т.2 от Правилника за организацията и дейността на Общински 

съвет Монтана, неговите комисии и взаимодействието му с Общинската администрация 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
Отлага за следващо заседание решението по Докладна записка 08-01-142/17.05.2012 г. 
 
ТОЧКА ШЕСТНАДЕСЕТА: 08-01-127/11.05.2012г. Докладна записка от Златко 

Живков – Кмет на Община Монтана, относно учредяване право на прокарване отклонения на 
оптична кабелна далекосъобщителна мрежа на “НЕТ-СЪРФ. НЕТ” гр. Монтана  

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата точка от Дневния ред е относно учредяване право на 

прокарване отклонения на оптична кабелна далекосъобщителна мрежа на “НЕТ-СЪРФ. НЕТ”. 
Желаещи за изказване? Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Анатолий Младенов За  Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова ----  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов ---- 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
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Емил Константинов За  Павел Белински За  
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  ----  Румен Ерменков За 
Ивета Станкова  За  Светлин Гогов За 
Иво Гигов За  Светлин Николов  За 
Иво Иванов За  Станислав  Станоев За 
Илиандър Илиев За  Стилиян Христов  За 
Илиян Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
29 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 138 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация /ЗМСМА/, във връзка с чл.193 от ЗУТ и чл. 287 от ЗЕС 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Общински съвет гр. Монтана учредява право на прокарване и сервитут на 
отклонения на оптична кабелна далекосъобщителна мрежа в полза на “НЕТ-СЪРФ.НЕТ” 
ЕООД гр. Монтана, както следва: 

 
№ Общ.имот № АОС № Сервитут 

/кв.м./ 
Стойност на 

обезщетението 
1 2 3 4 5 
1 ПИ 48489.13.95       1590/2010 4,0 80.00 
2 ПИ 48489.13.13                1593/2010 1,5 30.00 
3 ПИ 48489.13.229              1877/2012 1,0 25.00 
4 ПИ 48489.13.379              1261/2008 2,0 40.00 
5 ПИ 48489.6.272                1594/2010 10,5         210.00 
6 ПИ 48489.7.130                1555/2010 12,0 900.00 
7 ПИ 48489.9.103              1333/2009 12,5 320.00 
8 ПИ 48489.8.12              1384/2009 5,0 450.00 
9 ПИ 48489.11.572              1269/2008 11,5 860.00 

 
2. Одобрява пазарна цена - колона 5 от по-горната таблица за правото на прокарване, 

изготвена от оценител на имоти. 
3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА СЕДЕМНАДЕСЕТА: 08-01-128/11.05.2012г. Докладна записка от Златко 

Живков – Кмет на Община Монтана, относно учредяване право на строеж на 6 броя 
комуникационни шкафове на оптична кабелна далекосъобщителна мрежа на “НЕТ-СЪРФ. 
НЕТ” гр. Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата докладна е учредяване право на строеж на 6 броя 

комуникационни шкафове на оптична кабелна далекосъобщителна мрежа на “НЕТ-СЪРФ. НЕТ”. 
Поименно гласуване 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Анатолий Младенов За  Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова ----  Крум Милетиев За 
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Ани Стаменова За  Людмил Джурджов ---- 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов ----  Павел Белински За  
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  ----  Румен Ерменков За 
Ивета Станкова  За  Светлин Гогов За 
Иво Гигов За  Светлин Николов  За 
Иво Иванов За  Станислав  Станоев За 
Илиандър Илиев За  Стилиян Христов  За 
Илиян Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
28 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 139 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация /ЗМСМА/, във връзка с чл.193, ал.1 от ЗУТ  

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Общински съвет гр. Монтана учредява право на строеж на комуникационни 
/оптични/ шкафове с площ 0,8 кв.м., към оптична кабелна далекосъобщителна мрежа в полза 
на “НЕТ-СЪРФ.НЕТ” ЕООД гр. Монтана,  както следва: 

 
№ Общ.имот № АОС № Стойност 

Право на строеж 
1 2 3 4 
1 ПИ 48489.13.95       1590/2010 20.00 
2 ПИ 48489.13.13                 1593/2010 20.00 
3 ПИ 48489.13.229               1877/2012 20.00 
4 ПИ 48489.13.379               1261/2008 20.00 
5 ПИ 48489.6.272                 1594/2010 20.00 
6 ПИ 48489.7.130                 1555/2010 60.00 

2. Одобрява пазарна цена - колона 4 от по-горната таблица за правото на строеж, 
изготвена от оценител на имоти. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ОСЕМНАДЕСЕТА: 08-01-129/11.05.2012г. Докладна записка от Златко Живков 

– Кмет на Община Монтана, относно даване съгласие за изработване на проект за изменение на 
подробния устройствен план – план за регулация /ПУП-ПР/, за УПИ XLVІ, кв. 5, стара 
промишлена зона /СПЗ/, по регулационния план на гр. Монтана (поземлен имот с 
идентификатор 48489.5.402 по КККР). 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата докладна е даване съгласие за изработване на проект за 

изменение на подробния устройствен план – план за регулация. Желаещи за изказване не виждам. 
Поименно гласуване 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
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Анатолий Младенов За  Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова ----  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов ---- 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов ----  Павел Белински ----  
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  ----  Румен Ерменков За 
Ивета Станкова  За  Светлин Гогов За 
Иво Гигов За  Светлин Николов  За 
Иво Иванов За  Станислав  Станоев За 
Илиандър Илиев За  Стилиян Христов  За 
Илиян Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
27 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 140 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 134, ал. 2, т. 6 от Закона за устройство на територията  

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Дава съгласие да бъде изработен проект за изменение на ПУП-ПР, за УПИ XLVІ, 
кв. 5 в СПЗ, по действащия подробен устройствен план на гр. Монтана, предвиждащ промяна 
на отреждането от “за обществено обслужване” в “за производствени и складови дейности – 
вторични суровини, балиране, сепариране”, съгласно приложената скица-предложение. 

2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ДЕВЕТНАДЕСЕТА: 08-01-144/17.05.2012г. Докладна записка от Златко Живков 

– Кмет на Община Монтана, относно продажба на земеделски земи от Общинския поземлен 
фонд в землищата на с. Винище и с. Сумер, Община Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Т.19 от Дневния ред е относно продажба на земеделски земи. Има 

една техническа грешка в площта „кв.м.” се „дка”. Желаещи за изказване? Няма. Поименно гласуване 
с направената корекция, като фактическа грешка 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Анатолий Младенов ----  Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова ----  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов ---- 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов ----  Павел Белински ----  
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  ----  Румен Ерменков За 
Ивета Станкова  За  Светлин Гогов За 
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Иво Гигов За  Светлин Николов  За 
Иво Иванов За  Станислав  Станоев За 
Илиандър Илиев За  Стилиян Христов  За 
Илиян Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
26 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 141 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и във връзка с чл. 35, ал. 1 от Закона за общинската собственост  

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Общински съвет гр. Монтана обявява продажбата на общински земеделски имоти 
по картата на възстановената собственост на землищата на с. Винище и с. Сумер, Община 
Монтана, съгласно таблицата: 

№ Землище имот № АОС №/год. Площ/дка НТП Пазарна 
оценка/лв. 

1 2 3 4 5 6 7 
1 Винище 34027 1803/2012 3,029 Ливада 152.00 
2 Винище 34031 1804/2012 9,158 Ливада 458.00 
3 Винище 34060 1805/2012 6,463 Ливада 290.00 
4 Винище 34064 1806/2012 8,113 Ливада 364.00 
5 Винище 34069 1807/2012 8,887 Ливада 398.00 
6 Винище 34071 1808/2012 2,826 Ливада 127.00 
7 Винище 34072 1809/2012 1,174 Ливада 53.00 
8 Винище 34073 1810/2012 4,591 Ливада 206.00 
9 Винище 34077 1811/2012 10,595 Ливада 475.00 

10 Винище 34078 1812/2012 3,258 Ливада 146.00 
11 Винище 34083 1813/2012 5,582 Ливада 250.00 
12 Винище 34086 1814/2012 4,000 Ливада 179.00 
13 Винище 34089 1815/2012 6,739 Ливада 302.00 
14 Винище 34098 1816/2012 24,522 Ливада 1226.00 
15 Винище 34106 1817/2012 3,859 Ливада 193.00 
16 Винище 34109 1818/2012 1,878 Ливада 94.00 
17 Винище 34112 1819/2012 3,686 Ливада 184.00 
18 Винище 34115 1820/2012 5,796 Ливада 290.00 
19 Винище 34116 1821/2012 2,074 Ливада 104.00 
20 Винище 34121 1822/2012 1,915 Ливада 96.00 
21 Винище 34122 1823/2012 77,046 Ливада 3852.00 
22 Винище 34125 1824/2012 1,987 Ливада 99.00 
23 Винище 34139 1825/2012 8,188 Ливада 409.00 
24 Сумер 9001 1843/2012 7,034 Нива 464.00 
25 Сумер 46008 1871/2012 4,098 Нива 480.00 
26 Сумер 46013 1844/2012 5,217 Нива 553.00 
27 Сумер 46018 1845/2012 4,945 Нива 524.00 
28 Сумер 46021 1846/2012 3,346 Нива 392.00 
29 Сумер 56058 1847/2012 3,648 Нива 200.00 
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30 Сумер 56082 1848/2012 3,402 Нива 186.00 
31 Сумер 58003 1849/2012 4,245 Нива 195.00 
32 Сумер 67027 1850/2012 2,903 Нива 134.00 
33 Сумер 79005 1851/2012 3,001 Нива 262.00 
34 Сумер 91021 1852/2012 6,036 Нива 527.00 
35 Сумер 93012 1853/2012 3,418 Нива 256.00 
36 Сумер 99021 1854/2012 6,186 Нива 464.00 
37 Сумер 99027 1855/2012 4,902 Нива 368.00 
38 Сумер 109002 1856/2012 4,005 Нива 300.00 
39 Сумер 112003 1857/2012 2,857 Нива 500.00 
40 Сумер 113003 1858/2012 2,849 Нива 393.00 
41 Сумер 113005 1859/2012 3,182 Нива 557.00 
42 Сумер 113009 1860/2012 4,795 Нива 840.00 
43 Сумер 113033 1872/2012 2,805 Нива 446.00 
44 Сумер 114008 1861/2012 3,025 Нива 481.00 
45 Сумер 114017 1862/2012 4,939 Нива 785.00 
46 Сумер 115004 1863/2012 7,421 Нива 1551.00 
47 Сумер 117024 1864/2012 3,566 Нива 567.00 
48 Сумер 117026 1865/2012 4,736 Нива 753.00 
49 Сумер 117028 1866/2012 5,704 Нива 998.00 
50 Сумер 117034 1867/2012 2,934 Нива 467.00 
51 Сумер 117044 1868/2012 3,927 Нива 687.00 
52 Сумер 119004 1869/2012 3,545 Нива 415.00 
53 Сумер 119005 1870/2012 2,852 Нива 334.00 

чрез публичен търг с явно наддаване 
2. Определя пазарната оценка, изготвена от оценител, отговарящ на изискванията на 

Закона за независимите оценители, съгласно колона 7 от таблицата. 
3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ДВАДЕСЕТА: 08-01-130/11.05.2012г. Докладна записка от Златко Живков – 

Кмет на Община Монтана, относно допълване на списъка за предоставяне на мери и пасища от 
общинския поземлен фонд в землищата на община Монтана през 2012г. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата докладна е относно продажба допълване на списъка за 

предоставяне на мери и пасища. Желаещи за изказване не виждам. Поименно гласуване  
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Анатолий Младенов За   Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова ----  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов ---- 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов ----  Павел Белински ----  
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  ----  Румен Ерменков За 
Ивета Станкова  За  Светлин Гогов За 
Иво Гигов За  Светлин Николов  За 
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Иво Иванов За  Станислав  Станоев За 
Илиандър Илиев За  Стилиян Христов  За 
Илиян Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
27 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 142 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 37о от ЗСПЗЗ  
Общински съвет Монтана 

Реши: 
І. Допълвам актуализирания с решение №90 от протокол №6/29.02012г. на общински 

съвет – Монтана, списък за предоставяне на пасища, мери от общинския поземлен фонд в 
землищата на община Монтана през 2012г., като предоставя за срок от пет години за 
индивидуално ползване на: 

1. Асен Йорданов Йорданов от гр. Монтана, ул. “Васил Левски” №42  части от 
следните имоти: 

- 30.000 дка от №061019, 
- 50.000 дка от №061043,  
- 50.000 дка от №073103,  
- 200.000 дка от №073107 с начин на трайно ползване пасища, мери в землището на с. 

Смоляновци, общ. Монтана, който поема задължението да ги поддържа в добро земеделско 
и екологично състояние. 

2. Цветан Георгиев Първанов от гр. Монтана, ул. “Веренишка” №111  части от 
следните имоти: 

-  26.000 дка от №035126, 
- 45.000 дка от №060049,  
- 35.000 дка от №073057,  
- 25.000 дка от №074052 с начин на трайно ползване пасища, мери в землището на с. 

Смоляновци, общ. Монтана, който поема задължението да ги поддържа в добро земеделско 
и екологично състояние. 

3. Миглена Пенкова Георгиева от гр. Монтана, ж.к.”Младост”, бл. 20, вх. З, ап. 7  
части от следните имоти: 

-  49.000 дка от №119031, 
- 41.000 дка от №131031 с начин на трайно ползване пасища, мери в землището на с. 

Крапчене, общ. Монтана и  
- 47.000 дка от №072002,  
- 20.000 дка от №072003,  
- 36.000 дка от №072004 с начин на трайно ползване пасища, мери в землището на с. 

Винище, общ. Монтана, която поема задължението да ги поддържа в добро земеделско и 
екологично състояние. 

ІІ. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ПЪРВА: 08-01-131/11.05.2012г. Докладна записка от Златко 

Живков – Кмет на Община Монтана, относно предоставяне на земеделски земи от Общинския 
поземлен фонд в землищата на Община Монтана. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата докладна е относно предоставяне на земеделски земи от 

Общинския поземлен фонд в землищата на Община Монтана. Преминаваме към поименно гласуване  
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
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Анатолий Младенов За   Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова ----  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов ---- 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов ----  Павел Белински ----  
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  ----  Румен Ерменков За 
Ивета Станкова  За  Светлин Гогов За 
Иво Гигов За  Светлин Николов  За 
Иво Иванов За  Станислав  Станоев За 
Илиандър Илиев За  Стилиян Христов  За 
Илиян Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
27 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 143 

На основание §27, ал. 2, т. 1 от ПЗР към ЗИД на ЗСПЗЗ и чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за 
местното самоуправление и местната администрация 

Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Предоставя на Първан Христов Петров в землището на с. Долно Белотинци, община 
Монтана имот с №920010 и проектна площ 3.979 дка, начин на трайно ползване нива, ІІІ-та 
категория, местност „Лъката“, скица-проект №Ф03362/29.03.2012 г., във връзка със 
заявление вх. №1504/92 г. и решение №1РГ/12.08.1996 г. на Общинската служба по 
земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници. 

2. Предоставя на Първан Христов Петров в землището на с. Николово, община 
Монтана имот с №007063 и проектна площ 4.300 дка, начин на трайно ползване нива, ІІІ-та 
категория, местност „Долно Резине“, скица-проект №Ф01352/29.03.2012 г., във връзка със 
заявление вх. №16384/92 г. и решение №16РГ/22.10.1998 г. на Общинската служба по 
земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници. 

3. Предоставя на наследниците на Благой Александров Савов в землището на с. 
Николово, община Монтана имоти:  

▪ №036003 и проектна площ 0.948 дка, начин на трайно ползване нива, ІV-та 
категория, местност „Конова воденица“, скица-проект №Ф01348/29.03.2012 г.,  

▪ №036015 и проектна площ 2.600 дка, начин на трайно ползване нива, ІV-та 
категория, местност „Конова воденица“, скица-проект №Ф01349/29.03.2012 г., 

▪ №037007 и проектна площ 0.694 дка, начин на трайно ползване нива, ІV-та 
категория, местност „Мирчовец“, скица-проект №Ф01346/29.03.2012 г., 

▪ №037005 и проектна площ 2.000 дка, начин на трайно ползване нива, ІV-та 
категория, местност „Мирчовец“, скица-проект №Ф01347/29.03.2012 г., 

▪ №006007 и проектна площ 4.002 дка, начин на трайно ползване нива, ІІІ-та категория 
за 3.842 дка и Х категория за 0.160 дка, местност „Напоя“, скица-проект 
№Ф01351/29.03.2012 г., 
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▪ №006060 и проектна площ 4.322 дка, начин на трайно ползване нива, ІІІ-та 
категория, местност „Напоя“, скица-проект №Ф01350/29.03.2012 г., във връзка със заявление 
вх. №16119/92 г. и решение №16РГ/29.03.1999 г. на Общинската служба по земеделие - 
Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или 
възстановими стари реални граници. 

4. Предоставя на наследниците на Рангел Иванов Ванчов в землището на с. Долна 
Рикса, община Монтана имоти: 

▪ №120009 и проектна площ 5.897 дка, начин на трайно ползване нива, V-та категория, 
местност „Божинов камък“, скица-проект №Ф01459/29.03.2012 г.,  

▪ №121003 и проектна площ 9.253 дка, начин на трайно ползване нива, Х-та категория, 
местност „Раздолците“, скица-проект №Ф01460/29.03.2012 г., 

▪ №121002 и проектна площ 4.001 дка, начин на трайно ползване нива, Х-та категория, 
местност „Раздолците“, скица-проект №Ф01461/29.03.2012 г., във връзка със заявление вх. 
№12114/92 г. и решение №12РГ/19.11.1998 г. на Общинската служба по земеделие - Монтана 
за признаване на правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или 
възстановими стари реални граници. 

5. Предоставя на наследниците на Георги Младенов Христов в землището на с. 
Крапчене, община Монтана имоти: 

▪ №104029 и проектна площ 0.888 дка, начин на трайно ползване нива, ІХ-та категория 
за 0.014 дка и ІІІ-та категория за 0.874 дка, местност „Суха бара“, скица-проект 
№Ф01515/09.04.2012 г.,  

▪ №104121 и проектна площ 1.130 дка, начин на трайно ползване нива, ІІІ-та 
категория, местност „Суха бара“, скица-проект №Ф01514/09.04.2012 г., във връзка със 
заявление вх. №14162/91 г. и решение №14РГ/07.04.1998 г. на Общинската служба по 
земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници. 

6. Предоставя на наследниците на Ангел Джонов Стоянов в землището на с. 
Смоляновци, община Монтана имот с №055074 и проектна площ 4.470 дка, начин на трайно 
ползване ливада в местността „Братухча“, V-та категория, скица-проект №Ф02903/12.04.2012 
г., във връзка със заявление вх. №18415/1992 г. и решение №18РГ/23.08.1999 г. на 
Общинската служба по земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на 
собствеността в съществуващи или възстановими стари реални граници. 

7. Предоставя на Велика Иванова Каменчова  в землището на с. Смоляновци, община 
Монтана имот с №091197 и проектна площ 4.034 дка, начин на трайно ползване нива в 
местността „Ръта“, V-та категория, скица-проект №Ф02902/12.04.2012 г., във връзка със 
заявление вх. №18435/1992 г. и решение №18РГ/14.06.1999 г. на Общинската служба по 
земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници. 

8. Предоставя на наследниците на Аврам Ганов Илиев в землището на с. Смоляновци, 
община Монтана имот с №089056 и проектна площ 7.143 дка, начин на трайно ползване нива 
в местността „Ридака“, ІХ-та категория, скица-проект №Ф02900/12.04.2012 г., във връзка със 
заявление вх. №18830/1992 г. и решение №18РГ/14.06.1999 г. на Общинската служба по 
земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници. 

9. Предоставя на наследниците на Рангел Григоров Цонов в землището на с. Крапчене, 
община Монтана: 

▪ имот с №121100 и проектна площ 2.400 дка, начин на трайно ползване пасище с 
храсти в местността „Неделище“, ІІІ-та категория, скица-проект №Ф01518/12.04.2012 г., 

▪ имот с №131035 и проектна площ 1.180 дка, начин на трайно ползване пасище с 
храсти в местността „Гола главина“, ІХ-та категория, скица-проект №Ф01517/12.04.2012 г., 
във връзка със заявление вх. №14299/1992 г. и решение №14РГ/25.09.1998 г. на Общинската 
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служба по земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на 
собствеността в съществуващи или възстановими стари реални граници. 

10. Предоставя на наследниците на Григор Цонов Бонов в землището на с. Крапчене, 
община Монтана: 

▪ имот с №051030 и проектна площ 1.800 дка, начин на трайно ползване ливада в 
местността „Ливадски дол“, ІV-та категория, скица-проект №Ф01522/12.04.2012 г., 

▪ имот с №101013 и проектна площ 2.880 дка, начин на трайно ползване нива в 
местността „Суха бара“, ІІІ-та категория, скица-проект №Ф01519/12.04.2012 г.,  

▪ имот с №101010 и проектна площ 1.919 дка, начин на трайно ползване нива в 
местността „Суха бара“, ІХ-та категория за 1.444 дка и ІІІ-та категория за 0.474 дка, скица-
проект №Ф01520/12.04.2012 г., 

▪ имот с №026039 и проектна площ 2.816 дка, начин на трайно ползване нива в 
местността „Под чуката“, ІV-та категория, скица-проект №Ф01521/12.04.2012 г., във връзка 
със заявление вх. №14244/1992 г. и решение №14РГ/25.09.1998 г. на Общинската служба по 
земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници. 

11. Предоставя на наследниците на Горан Пенов Петров в землището на с. Трифоново, 
община Монтана: 

▪ имот с №101001 и проектна площ 1.133 дка, начин на трайно ползване нива в 
местността „Лъката (Лесище)“, ІІІ-та категория, скица-проект №Ф01583/12.04.12 г.,  

▪ имот с №090021 и проектна площ 2.253 дка, начин на трайно ползване нива в 
местността „Лъката“, ІІІ-та категория, скица-проект №Ф01584/12.04.2012 г., 

▪ имот с №133001 и проектна площ 1.297 дка, начин на трайно ползване нива в 
местността „Върха“, ІІІ-та категория, скица-проект №Ф01585/12.04.2012 г., във връзка със 
заявление вх. №22403/1992 г. и решение №22РГ/30.10.1997 г. на Общинската служба по 
земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници. 

12. Предоставя на наследниците на Петра Стоянова Ганова в землището на с. 
Смоляновци, община Монтана: 

▪ имот с №089055 и проектна площ 12.460 дка, начин на трайно ползване нива в 
местността „Ридака“, ІХ-та категория, скица-проект №Ф02909/25.04.2012 г.,  

▪ имот с №089054 и проектна площ 3.537 дка, начин на трайно ползване ливада в 
местността „Блатото“, ІХ-та категория, скица-проект №Ф02905/25.04.2012 г., 

▪ имот с №089016 и проектна площ 5.400 дка, начин на трайно ползване овощна 
градина в местността „Блатото“, ІХ-та категория, скица-проект №Ф02906/25.04.12г.,  

▪ имот с №089049 и проектна площ 9.406 дка, начин на трайно ползване ливада в 
местността „Блатото“, ІХ-та категория, скица-проект №Ф02907/25.04.2012 г., 

във връзка със заявление вх. №18835/1992 г. и решение №27/2/27.10.1992 г. на 
Общинската служба по земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на 
собствеността в съществуващи или възстановими стари реални граници. 

13. Предоставя на наследниците на Михаил Кирилов Стоянов в землището на с. Долна 
Вереница, община Монтана: 

▪ имот с №315030 и проектна площ 3.182 дка, начин на трайно ползване нива в 
местността „Дреняк“, VІ-та категория, скица-проект №Ф02314/25.04.2012 г.,  

▪ имот с №315001 и проектна площ 3.487 дка, начин на трайно ползване нива в 
местността „Дреняк“, VІ-та категория за 2.440 дка и V категория за 1.047 дка, скица-проект 
№Ф02311/25.04.2012 г.,         

▪ имот с №315025 и проектна площ 1.946 дка, начин на трайно ползване нива в 
местността „Дреняк“, VІ-та категория, скица-проект №Ф02312/25.04.2012 г., 

▪ имот с №315028 и проектна площ 4.834 дка, начин на трайно ползване нива в 
местността „Дреняк“, VІ-та категория, скица-проект №Ф02313/25.04.2012 г., 
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във връзка със заявление вх. №11111/1991 г. и решение №11/1/12.05.1998 г. на 
Общинската служба по земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на 
собствеността в съществуващи или възстановими стари реални граници. 

14. Предоставя на Крум Тодоров Илиев в землището на гр. Монтана имот с идент. 
48489.35.155 и площ 3 290 кв. м., начин на трайно ползване ливада в местността 
„Шунгерица“, ІІ-ра категория, скица №3647/23.04.2012 г., във връзка със заявление вх. 
№25644/1992 г. и решение №25/1/20.04.1999 г. на Общинската служба по земеделие - 
Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или 
възстановими стари реални граници. 

15. Предоставя на Младен Цветков Терзийски в землището на с. Смоляновци, община 
Монтана имот с №041213 и проектна площ 10.008 дка, начин на трайно ползване ливада в 
местността „Илиовското“, V-та категория, скица-проект №Ф02918/07.05.2012 г., във връзка 
със заявление вх. №18538/1992 г. и решение №18РГ/14.06.1999 г. на Общинската служба по 
земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници. 

16. Предоставя на Иванка Иванова Истаткова в землището на с. Благово, община 
Монтана имот с №001003 и проектна площ 8.500 дка, начин на трайно ползване пасище, 
мера в местността „Долни лозя“, VІ-та категория, скица-проект №Ф01572/09.05.2012 г., във 
връзка със заявление вх. №4145/1992 г. и решение №4РГ/27.01.1999 г. на Общинската 
служба по земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на 
собствеността в съществуващи или възстановими стари реални граници. 

17. Предоставя на наследниците на Иван Костов Цветков в землището на с. Благово, 
община Монтана имот с №001088 и проектна площ 9.800 дка, начин на трайно ползване 
пасище, мера в местността „Долни лозя“, VІ-та категория, скица-проект №Ф01573/09.05.2012 
г., във връзка със заявление вх. №4560/2002 г. и решение №4РГ/28.01.2002 г. на Общинската 
служба по земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността 
в съществуващи или възстановими стари реални граници. 

 
ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ВТОРА: 08-01-115/11.05.2012г. Докладна записка от Златко 

Живков – Кмет на Община Монтана, относно продажба на имот – частна общинска 
собственост.  

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата докладна е част от една голяма поредица, почваме от 

„Пръчов дол” и стигаме до „Кривата круша”, т.22 е под №08-01-115. Който е „за” моля да гласува 
поименно гласуване  

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Анатолий Младенов За   Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова ----  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов ---- 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов ----  Павел Белински ----  
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  ----  Румен Ерменков За 
Ивета Станкова  За  Светлин Гогов За 
Иво Гигов За  Светлин Николов  За 
Иво Иванов За  Станислав  Станоев За 
Илиандър Илиев За  Стилиян Христов  За 
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Илиян Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
27 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 144 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.35 ал.1 и чл. 41, ал. 2 от ЗОС, във връзка с 
чл.43 ал.1 от НРПУРОИ 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
1. Общински съвет гр. Монтана обявява продажбата на поземлен имот с 

идентификатор 48489.26.582 по КККР на гр. Монтана в местността „Пръчов дол” с площ от 
561.00 кв.м., актуван с АОС №1895 / 2012 год., чрез публичен търг с явно наддаване. 

 2. Определя пазарната оценка, изготвена от оценител, отговарящ на изискванията на 
Закона за независимите оценители на стойност 1960.00 / хиляда, деветстотин и шестдесет / 
лева. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ТРЕТА: 08-01-116/11.05.2012г. Докладна записка от Златко 

Живков – Кмет на Община Монтана, относно продажба на имот – частна общинска 
собственост. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата докладна е с идентификатор 116. поименно гласуване  
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Анатолий Младенов За   Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова ----  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов ---- 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов ----  Павел Белински ----  
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  ----  Румен Ерменков За 
Ивета Станкова  За  Светлин Гогов За 
Иво Гигов За  Светлин Николов  За 
Иво Иванов За  Станислав  Станоев За 
Илиандър Илиев За  Стилиян Христов  За 
Илиян Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
27 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 145 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.35 ал.1 и чл. 41, ал. 2 от ЗОС, във връзка с 
чл.43 ал.1 от НРПУРОИ 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
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1. Общински съвет гр. Монтана обявява продажбата на поземлен имот с 
идентификатор 48489.26.507 по КККР на гр. Монтана в местността „Пръчов дол” с площ от 
1534.00 кв.м., актуван с АОС №1667 / 2011 год., чрез публичен търг с явно наддаване. 

2. Определя пазарната оценка, изготвена от оценител, отговарящ на изискванията на 
Закона за независимите оценители на стойност 5520.00 /пет хиляди, петстотин и двадесет/ 
лева. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТА: 08-01-117/11.05.2012г. Докладна записка от Златко 

Живков – Кмет на Община Монтана, относно продажба на имот – частна общинска 
собственост. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата докладна е с идентификатор 117. поименно гласуване  
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Анатолий Младенов За   Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова ----  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов ---- 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов ----  Павел Белински За 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  ----  Румен Ерменков За 
Ивета Станкова  За  Светлин Гогов За 
Иво Гигов За  Светлин Николов  За 
Иво Иванов За  Станислав  Станоев За 
Илиандър Илиев За  Стилиян Христов  За 
Илиян Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
28 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 146 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.35 ал.1 и чл. 41, ал. 2 от ЗОС, във връзка с 
чл.43 ал.1 от НРПУРОИ 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
1. Общински съвет гр. Монтана обявява продажбата на поземлен имот с 

идентификатор 48489.26.485 по КККР на гр. Монтана в местността „Пръчов дол” с площ от 
1149.00 кв.м., актуван с АОС №1841 / 2012 год., чрез публичен търг с явно наддаване. 

2. Определя пазарната оценка, изготвена от оценител, отговарящ на изискванията на 
Закона за независимите оценители на стойност 4020.00 /четири хиляди и двадесет/ лева. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ПЕТА: 08-01-118/11.05.2012г. Докладна записка от Златко 

Живков – Кмет на Община Монтана, относно продажба на имот – частна общинска 
собственост. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата докладна е с идентификатор 118. поименно гласуване  



Продължение от Протокол №8/29.05.2012 г.        

 

 35 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Анатолий Младенов За   Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова ----  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов ---- 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински ---- 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  ----  Румен Ерменков За 
Ивета Станкова  За  Светлин Гогов За 
Иво Гигов За  Светлин Николов  За 
Иво Иванов За  Станислав  Станоев За 
Илиандър Илиев За  Стилиян Христов  За 
Илиян Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
28 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 147 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.35 ал.1 и чл. 41, ал. 2 от ЗОС, във връзка с 
чл.43 ал.1 от НРПУРОИ 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
1. Общински съвет гр. Монтана обявява продажбата на поземлен имот с 

идентификатор 48489.26.484 по КККР на гр. Монтана в местността „Пръчов дол” с площ от 
718.00 кв.м., актуван с АОС №1840 / 2012 год., чрез публичен търг с явно наддаване. 

2. Определя пазарната оценка, изготвена от оценител, отговарящ на изискванията на 
Закона за независимите оценители на стойност 2510.00 /две хиляди, петстотин и десет/ лева. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ШЕСТА: 08-01-119/11.05.2012г. Докладна записка от Златко 

Живков – Кмет на Община Монтана, относно продажба на имот – частна общинска 
собственост. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата докладна е с идентификатор 119. поименно гласуване  
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Анатолий Младенов За   Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова ----  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов ---- 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински ---- 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  ----  Румен Ерменков За 
Ивета Станкова  За  Светлин Гогов За 
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Иво Гигов За  Светлин Николов  За 
Иво Иванов За  Станислав  Станоев За 
Илиандър Илиев За  Стилиян Христов  За 
Илиян Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
28 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 148 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.35 ал.1 и чл. 41, ал. 2 от ЗОС, във връзка с 
чл.43 ал.1 от НРПУРОИ 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
1. Общински съвет гр. Монтана обявява продажбата на поземлен имот с 

идентификатор 48489.27.660 по КККР на гр. Монтана в местността „Кривите круши” с площ 
от 5241.00 кв.м., актуван с АОС №1327 / 2009 год., чрез публичен търг с явно наддаване. 

2. Определя пазарната оценка, изготвена от оценител, отговарящ на изискванията на 
Закона за независимите оценители на стойност 2880.00 /две хиляди, осемстотин и осемдесет/ 
лева. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И СЕДМА: 08-01-120/11.05.2012г. Докладна записка от Златко 

Живков – Кмет на Община Монтана, относно продажба на имот – частна общинска 
собственост. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата докладна е с идентификатор 120 поименно гласуване  
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Анатолий Младенов За   Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова ----  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов ---- 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински ---- 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  ----  Румен Ерменков За 
Ивета Станкова  За  Светлин Гогов За 
Иво Гигов За  Светлин Николов  За 
Иво Иванов За  Станислав  Станоев За 
Илиандър Илиев За  Стилиян Христов  За 
Илиян Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
28 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 149 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.35 ал.1 и чл. 41, ал. 2 от ЗОС, във връзка с 
чл.43 ал.1 от НРПУРОИ 
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Общински съвет Монтана 
Реши: 

1. Общински съвет гр. Монтана обявява продажбата на новообразуван имот №4.280 с 
площ от 768.90 кв.м. по плана на новообразуваните имоти на местност „Мало поле”, землище 
гр. Монтана, ЕКАТТЕ 48489, актуван с АОС №1875 / 2012 год., чрез публичен търг с явно 
наддаване. 

2. Определя пазарната оценка, изготвена от оценител, отговарящ на изискванията на 
Закона за независимите оценители на стойност 3690.00 /три хиляди, шестотин и деветдесет/ 
лева. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ОСМА: 08-01-121/11.05.2012г. Докладна записка от Златко 

Живков – Кмет на Община Монтана, относно продажба на имот – частна общинска 
собственост. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата докладна е с идентификатор 121 поименно гласуване  
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Анатолий Младенов За   Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова ----  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов ---- 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински За  
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  ----  Румен Ерменков За 
Ивета Станкова  За  Светлин Гогов За 
Иво Гигов За  Светлин Николов  За 
Иво Иванов За  Станислав  Станоев За 
Илиандър Илиев За  Стилиян Христов  За 
Илиян Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
29 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 150 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.35 ал.1 и чл. 41, ал. 2 от ЗОС, във връзка с 
чл.43 ал.1 от НРПУРОИ 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
1. Общински съвет гр. Монтана обявява продажбата на новообразуван имот №4.204 с 

площ от 502.30 кв.м. по плана на новообразуваните имоти на местност „Мало поле”, землище 
гр. Монтана, ЕКАТТЕ 48489, актуван с АОС №1663 / 2011 год., чрез публичен търг с явно 
наддаване. 

2. Определя пазарната оценка, изготвена от оценител, отговарящ на изискванията на 
Закона за независимите оценители на стойност 1960.00 /хиляда, деветстотин и шестдесет / 
лева. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
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ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ДЕВЕТА: 08-01-122/11.05.2012г. Докладна записка от Златко 
Живков – Кмет на Община Монтана, относно продажба на имот – частна общинска 
собственост. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата докладна е с идентификатор 122 поименно гласуване  
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Анатолий Младенов За   Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова ----  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов ---- 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински ---- 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  ----  Румен Ерменков За 
Ивета Станкова  За  Светлин Гогов За 
Иво Гигов За  Светлин Николов  За 
Иво Иванов За  Станислав  Станоев За 
Илиандър Илиев За  Стилиян Христов  За 
Илиян Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
28 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 151 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.35 ал.1 и чл. 41, ал. 2 от ЗОС, във връзка с 
чл.43 ал.1 от НРПУРОИ 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
1. Общински съвет гр. Монтана обявява продажбата на новообразуван имот №4.201 с 

площ от 234.50 кв.м. по плана на новообразуваните имоти на местност „Мало поле”, землище 
гр. Монтана, ЕКАТТЕ 48489, актуван с АОС №1662 / 2011 год., чрез публичен търг с явно 
наддаване. 

2. Определя пазарната оценка, изготвена от оценител, отговарящ на изискванията на 
Закона за независимите оценители на стойност 1055.00 /хиляда, петдесет и пет / лева. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ТРИДЕСЕТА: 08-01-123/11.05.2012г. Докладна записка от Златко Живков – 

Кмет на Община Монтана, относно продажба на имот – частна общинска собственост. 
 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата докладна е с идентификатор 123 поименно гласуване  
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Анатолий Младенов За   Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова ----  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов ---- 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
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Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински ---- 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  ----  Румен Ерменков За 
Ивета Станкова  За  Светлин Гогов За 
Иво Гигов За  Светлин Николов  За 
Иво Иванов За  Станислав  Станоев За 
Илиандър Илиев За  Стилиян Христов  За 
Илиян Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
28 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 152 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.35 ал.1 и чл. 41, ал. 2 от ЗОС, във връзка с 
чл.43 ал.1 от НРПУРОИ 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
1. Общински съвет гр. Монтана обявява продажбата на имот с №002148 в землище с. 

Долно Белотинци с ЕКАТТЕ 03736 с площ от 1374.00 кв.м., актуван с АОС №1881 / 2012 
год., чрез публичен търг с явно наддаване. 

2. Определя пазарната оценка, изготвена от оценител, отговарящ на изискванията на 
Закона за независимите оценители на стойност 1920.00 /хиляда, деветстотин и двадесет/ лева. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ТРИДЕСЕТ И ПЪРВА: 08-01-124/11.05.2012г. Докладна записка от Златко 

Живков – Кмет на Община Монтана, относно продажба на имот – частна общинска 
собственост. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата докладна е с идентификатор 124 поименно гласуване  
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Анатолий Младенов За   Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова ----  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов ---- 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински ---- 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  ----  Румен Ерменков За 
Ивета Станкова  За  Светлин Гогов За 
Иво Гигов За  Светлин Николов  За 
Иво Иванов За  Станислав  Станоев За 
Илиандър Илиев За  Стилиян Христов  За 
Илиян Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
28 / 0 / 0 
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Приема се 
Решение 

№ 153 
На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.35 ал.1 и чл. 41, ал. 2 от ЗОС, във връзка с 

чл.43 ал.1 от НРПУРОИ 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
1. Общински съвет гр. Монтана обявява продажбата на новообразуван имот №4.182 с 

площ от 734.00 кв.м. по плана на новообразуваните имоти на местност „Мало поле”, землище 
гр. Монтана, ЕКАТТЕ 48489, актуван с АОС №1842 / 2012 год., чрез публичен търг с явно 
наддаване. 

2. Определя пазарната оценка, изготвена от оценител, отговарящ на изискванията на 
Закона за независимите оценители на стойност 3300.00 /три хиляди и триста / лева. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ТРИДЕСЕТ И ВТОРА: 08-01-125/11.05.2012г. Докладна записка от Златко 

Живков – Кмет на Община Монтана, относно продажба на имот – частна общинска 
собственост. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата докладна е с идентификатор 125 поименно гласуване  
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Анатолий Младенов За   Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова ----  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов ---- 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински ---- 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  ----  Румен Ерменков За 
Ивета Станкова  За  Светлин Гогов За 
Иво Гигов За  Светлин Николов  За 
Иво Иванов За  Станислав  Станоев За 
Илиандър Илиев За  Стилиян Христов  За 
Илиян Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
28 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 154 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.35 ал.1 и чл. 41, ал. 2 от ЗОС, във връзка с 
чл.43 ал.1 от НРПУРОИ 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
1. Общински съвет гр. Монтана обявява продажбата на новообразуван имот №4.184 с 

площ от 711.20 кв.м. по плана на новообразуваните имоти на местност „Мало поле”, землище 
гр. Монтана, ЕКАТТЕ 48489, актуван с АОС №1876 / 2012 год., чрез публичен търг с явно 
наддаване. 
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2. Определя пазарната оценка, изготвена от оценител, отговарящ на изискванията на 
Закона за независимите оценители на стойност 2990.00 /две хиляди, деветстотин и деветдесет 
/ лева. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ТРИДЕСЕТ И ТРЕТА: 08-01-126/11.05.2012г. Докладна записка от Златко 

Живков – Кмет на Община Монтана, относно прехвърляне на резервно общинско жилище в 
общински жилища за настаняване под наем на граждани с установени жилищни нужди. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата докладна е 08-01-126, подкрепена от комисиите. 

Желаещи за изказване? Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване  
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Анатолий Младенов За   Красимир Каменов ---- 
Ангелина Стоичкова ----  Крум Милетиев За 
Ани Стаменова За  Людмил Джурджов ---- 
Богдан Найденов За  Милена Нончева За 
Бойко Димитров За  Надя Горанова   За 
Валери Георгиев За  Найден Найденов За 
Диман Георгиев За  Павел Цочев За 
Емил Константинов За  Павел Белински ---- 
Енеза Ангелова  За  Радостина Чернева За 
Ивайло Живков  За  Росен Белчев За 
Иван Георгиев  ----  Румен Ерменков За 
Ивета Станкова  За  Светлин Гогов За 
Иво Гигов За  Светлин Николов  За 
Иво Иванов За  Станислав  Станоев За 
Илиандър Илиев За  Стилиян Христов  За 
Илиян Илиев За  Юлиан Александров За 
Ирена Димова За    

 
28 / 0 / 0 
Приема се 
 

Решение 
№ 155 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 42, ал. 2 от Закона за общинската собственост и чл. 3, ал. 3 от Наредбата за 
условията и реда за управление и разпореждане с общинския жилищен фонд на територията на 

община Монтана 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
1. Прехвърля резервно общинско жилище, намиращо се гр. Монтана, ж.к. „Младост“, 

бл. 10, вх. Г, ет. 1, ап. 4 в жилища за настаняване под наем на граждани с установени 
жилищни нужди. 

2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение. 
 
ТОЧКА ТРИДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТА: 08-01-132/14.05.2012г. Докладна записка от Златко 

Живков – Кмет на Община Монтана, относно молба от Десислава Замфирова  Замфирова - 
Николова  за опрощаване  на  дължими  суми от неправомерно получено парично обезщетение 
за отглеждане на малко дете  по чл.53 от  Кодекса за социално осигуряване. 

 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Т.34 е Молба от Десислава Замфирова Замфирова, запознати сте с 

докладната и е подкрепена от комисиите. Желаещи за изказване? Ани Стаменова, заповядай. 
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Г-ЖА АНИ СТАМЕНОВА: У-ми г-н Председател, у-ми Зам.кметове, аз ще гласувам 
„против” опрощаването на г-жа Замфирова, поради две неща. Аз съм Председател на ПК по Жалби и 
повечето молби и жалби минават през нас. През миналия мандат и тази година са минали над 20 
такива молби и до сега никога не сме опрощавали. Не я познавам жената, наистина положението и е 
трудно, здравословно и т.н., но при нас са постъпили молби в много по-тежко състояние и ние не сме 
опрощавали. Според мен да опростим просто на някой, защото? Аз попитах коя е г-жа Замфирова бих 
могла и да се срещна с нея. По скоро бихме могли общината по някакъв начин, ако е социално слаба 
да се подпомогне, но за опрощаване съм категорично против. И Една забележка в докладната, отгоре 
пише г-жа Десислава Замфирова, а отдолу пише г-жа Георгиева. Дали е техническа грешка? 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря. Други желаещи за изказване? Г-н Николов заповядайте. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Относно допълване на решението – в решението не е записано 

на кой извършваме това опрощаване. В едно решение, ако липсва основния предмет какво правим? 
Така че да се запише името. Да се извърши опрощаването или да не се извърши опрощаването, Ани е 
права. 

Г-ЖА АНИ СТАМЕНОВА: Пропуснах още нещо, извинявам се. Където е записано г-жа 
Георгиева пише, че е осигурена към Общинска администрация, дали това е поводът за опрощаване 
или е грешка. Да се уточнят тези неща. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Г-н Станоев, заповядайте. 
Г-Н СТАНИСЛАВ СТАНОЕВ: Аз само да подсиля изказването на колежката. Нека да ме 

поправи, ако някой може, аз съм трети мандат съветник нямам спомен за опрощаване. Значи един, 
два пъти за 10 години. 

Г-ЖА АНИ СТАМЕНОВА: Миналата година имаше много тежък случай с починал баща, аз 
тогава исках да опростим, но другите всички бяха против. 

Г-ЖА ВЕСЕЛА КОЛАРСКА: Вие решавате. Всъщност ние не опрощаваме, ние само даваме 
предложение, нека да уточним това нещо. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Да обобщя до тук, Ани изказва позицията включително и г-н Станоев. 
Г-н Николов по-скоро предложи до колкото разбрах в решението да се допълни с име, ако стигнем до 
одобряването на това решение. Общинска администрация е съгласна да се изпише „Да се извърши 
опрощаване задължението на Десислава Замфирова Замфирова – Николова в размер на 1670,10 лв.” 

Г-ЖА ИРЕНА ДИМОВА: Десислава последно работила ли е в Общинска администрация или 
Георгиева е работила в Общинска администрация? Пише, че Георгиева е осигурена в Общинска 
администрация, последно Георгиева или Десислава е осигурена – това ни е въпроса?  

Г-Н НАЙДЕН НАЙДЕНОВ: Някой може ли да уточни кой е тази г-жа Десислава 
Замфирова? На мен това име ми говори много нещо, затова е хубаво да се уточни все пак след като се 
предлага това нещо, другия вариант е да я оттеглите. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Имаме три факта, който ми се иска да ги кажем, факта на г-н Станоев, 
че за 10 години сме опростили един или два пъти факта, който г-жа Коларска каза, че ние не 
опрощаваме, а предлагаме за опрощаване, т.с. това е една процедура, третия факт е леко сгрешената 
докладна и аз предлагам все пак да се оттегли тази докладна и да се коригира по правилния начин да 
няма г-жа Георгиева, аз мисля, че не е г-жа Георгиева. Защото докато Ани Стаменова се изказваше аз 
попрочетох писмото – молба и това, което пише там да ви кажа е доста емоционално и по-добре е да 
приемем решението на Кмета на общината, ако ме питате. Оттеглете докладната, защото тук пише 
Георгиева и не е коректно написана по този начин докладната. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Добре, оттеглям я. 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Г-н Кмете, оказа се, че госпожата има пет имена. 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: На комисии не гледахте ли го това?  
Г-ЖА АНИ СТАМЕНОВА: Аз попитах на нашата комисия но никой не ми даде обяснение.  
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря. Който е „за” докладната да бъде оттеглена моля да гласува 
„За” – 28,  
„Против” – 0, 
„Въздържали се” – 0 
Приема се  

Решение 
№ 156 
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На основание чл. 70, ал. 1, т.2 от Правилника за организацията и дейността на 
Общински съвет Монтана, неговите комисии и взаимодействието му с Общинската 

администрация 
Общински съвет Монтана 

Реши: 
Отлага за следващо заседание решението по Докладна записка 08-01-132/14.05.2012 г. 
 
ТОЧКА ТРИДЕСЕТ И ПЕТА: Питания  
 
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Питания към Кмета на общината. За питанията имаме едно - как беше 

в математиката необходимо но не достатъчно условие – тук е Кмета, но Джурджов го няма и не знам 
как ще продължим. Енеза, заповядай. 

Г-ЖА ЕНЕЗА АНГЕЛОВА: У-ми г-н Председател, у-ми г-н Кмете, имам писменно питане 
което е по надлежен ред изпратено до г-н Живков. Бих искала да ми се предостави информация за 
разпределението по училищата за 2012 год. на средствата за извънучилищните и извънкласни 
дейности който са делегирана държавна дейност. И справка за изплатените средства за 
извънучилищните и извънкласни дейности на ученици за първото тримесечие на 2012 год. по 
училища. Ако е възможно писменно да ми се отговори. 

Другото ми питане е свързано с малките училища – какви са критериите на Община Монтана 
за определяне на малко училище? Благодаря. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Други въпроси. Ани Стаменова, заповядайте. 
Г-ЖА АНИ СТАМЕНОВА: През последните няколко дни имах устни оплаквания от 

граждани, че има много несъответствия между системата на НАП е прехвърлена в общината не знам 
точно софтуера ли е сменян, много хора се оплакват, че има несъответствия в плащанията на данъци 
на коли, на такса смет и т.н. Казват, че отиват да си плащат колата, а колата им я няма на тяхно име 
или обратното. Преди около две години, откакто се е сменял софтуера питат как може да се оправи 
това нещо. От трима човека имам такова оплакване. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Конкретно г-жо Стаменова. Аз имам питане за общински 
съветници и за други, но не говоря по този начин. Приемам предполагам, че има такива, защото мен 
ме гониха двама с мотори после се оказа, че картината не е същата, защото някои друг го бил продал, 
пък той мислел че бил заминал.  

Г-ЖА АНИ СТАМЕНОВА: Има обратното питане жена, която отива да си плаща колата 
казва, че колата и я няма и е изчезнала от регистъра. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Има и коли, които са продадени, но не са отписани. Г-жо 
Стаменова, приемам го въпросът бъдете така добри тези трима човека очевидно ги знаете дайте ги да 
отидем до проверим, за да видим каква е истината. Защото аз също изпратих шест човека така и после 
се оказа, че картината е по-различна, като при мен се стигна до там да ми казвам, че са отишли там да 
плащат данък, но са ги върнали, защото не са платили цялата сума наведнъж. Имаш задължения от 6 
хил.лв. платил си хиляда и те ти казват – махай се, ходи си, ти трябва да ги платиш на куп всички. Аз 
имах такива питания при мен и минах по същия ред, защото бях вбесен, защото сега картината е по-
различна и тя до края на годината ще бъде очевидно по-различна. Така че всеки случай е конкретен. 
Като има подобно конкретно питане – да. Нормално е в тази кампания особено март и април, когато 
картината беше доста сериозна и кампанията доста голяма по отношение на плащане нормално е да е 
имало имаше отделни такива питания и към мен имаше такива питания и аз съм се старал всеки 
случая да отпратя и да го върна за проверка допълнително. Дайте ги тримата човека, за да не говорим. 
Нека да дойдат, ако има нещо объркано. Но такава система няма, защото един такъв, които ми каза, 
че отдавна няма кола след като му направихме проверка се оказа, че е имал, но не я е карал. Дайте ги 
тези трима човека, ако се окаже, че този човек няма кола аз не мога да ти искам да плащаш данъци и 
такси за нещо, което нямаш. Това е абсурд. Да, Найденов може да се провери, но ако има някакво 
съмнение, че е злоупотребено или че картината не е като хората, дайте го. Даже ще бъда благодаря. 
Аз периодично пращам сигнали. Днес Силвия Василева я пратих с един такъв, който ме среща на 
улицата и ми казва. Няма от какво да се притесняваш в крайна сметка, освен да го провериш ти, освен 
да провериш близките. Това, което съм направил в момента съм подгонил Общинска администрация 
не само те, а и семействата им и близките им, защото имат такси и задължения за 2,00 лв., за 18,00 лв. 
за 20,00 лв. Трябва да ви кажа, че в последните години в интерес на истината беше коментирано, 
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разговаряно и аз мисля, че бавно и полека нещата си следват естествения ход. Ако има конкретен 
човек, който не е доволен или смята, че някой издевателства над него, освен персонално, че може да 
не го плати, нека да дойде дайте го. Възможно е да е направена грешка, защото март и април 
канонадата беше огромна, за първи път приходите и за двата месеца са над милион, което е рядко, аз 
говоря за този период, сега в другия ситуацията приключва затихва и сега почва на трима съдебни 
изпълнители и е вкарано в друга посока. Ще отговоря писмено на г-жа Ангелова. На Вас г-жо 
Стаменова Ви моля да ги дадете тези господа тримата, но след празника той предполагам, че 
Председателя ще завърши с подобна информация, където пак ще бъдем заедно най-малко още на 
няколко места в началото на другата седмица. 

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Г-н Станоев, няма как да ви откажа. 
Г-Н СТАНИСЛАВ СТАНОЕВ: Понеже г-н Кмета гледам добре отговаря и то веднага и 

реших да се възползвам и да не чакам писмен отговор. Като ще ни дойдат гости, това, където сме го 
изрязали ще успеем ли да го попълним до празника. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Ангелов отговори частично. Тринадесета година съм Кмет на 
Монтана винаги съм стартирал първите общини с процедурите. За първи път тази година от 13 г. 
някакви дупниши особи, но не Галеви обжалваха една процедура и ни забавиха. Трябваше да изчакам 
две решения, оказаха се смехотворни, всичките ги върнаха, но ни провалиха два месеца. Последния 
месец Май го има и този момент, който Найден каза, че е неподходящо за дъжда. Това, което сме 
извадили до момента, авариите след ВиК, защото аз набивам канчетата понеделниците, обаче 75-95 л. 
на кв.м. те ми носят вода от девет дерета, че не може в този период, защото е некачествено. Дадох 
пример с германия, където гледам огромен чадър с 5 м. в радиус при проливен дъжд, при които те 
затварят, аз съм специалист в тази част вече. Инженерите казват – не, не може така защото после ще 
дойдат други трябва да се обканти, имат основание вероятно за това, аз не съм инженер. До 
понеделник тази част, която е извадена ще бъде направена. Ние имаме отделни улици, трябва да ви 
кажа, че на Сирма Войвода, входа към Общинското предприятие към центъра за спешна помощ, това 
което казваш, просто очаквах рано или късно да ми се случи това питане, там около площад Извора. 
Приготвили сме графика, подписали сме договора, но не мога да ги накарам да разкопаят сега. В 
петък и събота ще дойдат от 11 страни, над 600 човека. Веднага след празника си продължаваме по 
ред, надявам се да има два дни по ред нормали за да издържа на претенциите на инженерите да го 
затворят това за да няма после разправии и обратни питания. Не сме избирали г-н Станоев на Вас и на 
Гигов да Ви е гадно. Ще го направим, имаме в предвид това нещо и други граждани ме пипат. 
Благодаря ви. 

Г-Н АНАТОЛИЙ МЛАДЕНОВ: За да се възползвам от обещанията. Преди два месеца 
зададох един въпрос, получих писмен отговор. Въпросът беше за клуба до Второ Основно училище, 
отговорът беше – проблем няма. То малко става като на сватбата с благата ракия, празника – на 
барабанчето ли да вервам или на очите си. Пукнатина има по цялата дължина на Клуба около 10 см., 
расте трева, откроила се е стената от пода. Понеже аз не следа развитието на пукнатината, но хората 
казват, че е тръгнала от нищо и сега вече е 10 см. Аз съм го снимал даже. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Младенов, съжалявам за това, което съм Ви отговорил. 
Пропуска е мой. 

Г-Н АНАТОЛИЙ МЛАДЕНОВ: Второто ми питане е – аз от доста време задавам въпроса за 
един план. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Ще биде, както се казва.  
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: На имейлите имате програмата за празника на града за 4 Юни, 

раздадени са ви поканите за коктейла, на който Кмета ни кани. 11,30 е тържествената сесия. Всичко 
най-добро до Понеделник.        

 
Заседанието бе закрито в 16,30 часа 
 
Протоколчик:…………………. 

/Мария Петрова/ 
 
Председател ОбС:…………………… 

 
/инж. Иво Иванов/ 


